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ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L’AJUNTAMENT EN 
DATA 27 DE SETEMBRE DE 2010 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 11/2010 
Caràcter: Ordinari 
Data: 27 de setembre de 2010 
Horari: de 20:00 a 22:30 
Lloc: Sala Cultural de la Casa Consistorial de Caldes d’Estrac 
 
 
Assistents: 
 
Sr. Joaquim Arnó Porras, Alcalde (CIU) 
Sra. Helena Gallardo Sainz, Segona Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Àngel Rusiñol Esteban, Tercer Tinent d’Alcalde (CIU) 
Sr. Marcos Blázquez Garcia (CIU) 
Sr. Joan Vázquez Bellatriu (CIU) 
Sra. Rosa Isabel Cantenys Monsant (PSC) 
Sr. Miquel González Monforte (PSC) 
Sra. Elena Díaz Torrevejano (PSC) 
Sr. Pedro Cano Martínez (PSC) 
Sr. Pere Claver Montells Llaberia (PSC) 
 
Presenten excuses: 
 
Sr. Francesc Garcia Cuyàs, Primer Tinent d’Alcalde (CIU) 
 
Secretari: 
 
Sr. Oscar Campos Planes 
 
Alcalde: Benvinguts al Ple ordinari del mes de setembre. Agrairia a una persona que 
abans de començar sortís de la sala, si us plau, ja que com a presumpta agressora 
d’un regidor la seva presència en aquí és una provocació que no estic disposat a 
consentir. Si vol sortir pel seu propi peu o bé l’acompanyem. 

Si, vostè. Si vol sortir, no?, doncs bé, ara pujarà la policia local per acompanyar-la fora. 

Excusem l’assistència del regidor Francesc Garcia. 

Si us plau, poden acompanyar la senyora que no vol sortir. La segona d’aquí, aquí 
darrera, a darrera, a darrera, la senyora Ramona, si us plau, si vol sortir. 

Si senyora, com a presumpta agressora d’un regidor doncs li agrairia que sortís del 
Ple. Faci el favor de sortir, si us plau. Pot sortir. 

Molt bé, moltes gràcies. 

Iniciem l’ordre del dia i aprovarem les actes de les sessions anteriors. Si us plau. 
Gràcies. 

Les actes número 7 del Ple del 7 de juliol del 2010, acta número 8 de 26 de juliol del 
2010, acta número 9, de 30 de juliol de 2010 i acta número 10 del 2 d’agost del 2010. 
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Alguna cosa a dir. 

Les votarem per separat, o si no hi ha cap inconvenient les podíem votar totes juntes. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, perquè hi ha coses. 

Alcalde: Molt bé. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Aviam, en relació a l’acta del Ple del 7 de 
juliol en a la pàgina 17, en el segon paràgraf, quan es parla de que a l’Ajuntament vol 
posar un extractor que ha de sortir per l’escala dels veïns, de la comunitat dels veïns 
del mercat es posa un “abstractor quan ha de ser “extractor” i demanaríem doncs que 
es rectifiqués. 

Alcalde: És un tema de tipografia, val, molt bé. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Val, després en relació a aquesta acta el 
nostre vot serà d’abstenció donat que vam haver de sortir a mitja sessió per 
acompanyar el regidor que va ser tret també del Ple amb els mossos d’esquadra i per 
tant desconeixem el que es va dir a l’abandonar la sala, per tant el nostre vot serà 
d’abstenció. 

Alcalde: Molt bé i en quan als altres? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: En quan a les altres, la del Ple del 26 de 
juliol rellegint l’acta hem vist que es demanava que ens fessin arribar el decret de 
substitució de la secretària Maite Gisbert pel senyor Lluis Zurita en relació a l’expedient 
dels Aparcaments del Maresme i vostè senyor Arnó tal com consta a l’acta ens va dir 
que ens ho farien arribar, ja era la segona vegada que ho demanàvem no ha estat així 
i voldríem doncs que constés a l’aprovar l’acta que no se’ns ha fet arribar i demanem si 
us plau que se’ns faci arribar aquest decret de substitució de la secretària Maite 
Gisbert pel senyor Lluis Zurita. 

Alcalde: Molt bé, de totes maneres que sàpiguen que l’acta és tan sols el reflexa del 
que es diu, no el que després es realitza. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si, el que passa és que aprofitant, doncs, la 
ocasió demanem, doncs, que se’ns faci arribar aquest decret. 

Alcalde: Si li sembla, deixem constància en a l’acta d’avui de la petició i aprovem 
evidentment l’acta amb el que diu. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si, si l’acta, nosaltres no pretenem que es 
modifiqui l’acta, pretenem que s’aprovi tal com està però simplement que consti en 
l’acta d’avui que a l’hora d’aprovar les actes demanem, doncs, que se’ns faci arribar 
aquest informe. 

Alcalde: Molt bé. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: I després en el Ple del 30 de juliol a la 
pàgina número 9, bé, en el cinquè paràgraf, quan nosaltres expliquem el motiu de 
perquè vam venir en el Ple del tema del mercat amb la samarreta no s’entén massa bé 
el que s’explica i demanaríem que es miri de revisar, vale, i que llavors que surti 
explicat doncs de la manera més clarificadora. Tan a la pàgina 9 com després tot 
seguit a la pàgina 10 en el cinquè, em sembla que és el segon paràgraf, no perdó, el 
quart paràgraf, també, que no s’acaba d’entendre, falten punts, falten comes i 
demanaríem doncs que facin la transcripció que s’entengui més. 

Alcalde: Bé, no deixa que les actes es recullen en transcripció literal, per tant es recull 
el que es va dir en el seu moment. Però no hi ha cap inconvenient a que es faci  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: però no se fins a quin punt és tan literal 
perquè hi ha coses que no acaben de lligar i falten punts 

Alcalde: val 
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Portaveu del Grup Municipal Socialista: que possiblement, doncs, amb una revisió 
es poden posar. 

Alcalde: Perfecte. Molt bé. Alguna altra. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, en principi no. 

Alcalde: Per tant donem per aprovades l’acta número 7 amb els vots de 5 vots a favor 
del Grup Municipal de CIU i 5 abstencions del Grup Municipal del PSC. 

I les actes 8, 9 i 10 queden aprovades per unanimitat. 

Despatxos d’alcaldia 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No la del 10 no perquè nosaltres no hi 
érem. Que és la del 2 d’agost. 

Alcalde: No hi eren? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No 

Alcalde: Ah! bé, és veritat, estaven de vacances, si. Per tant abstenció? La número 10 
queda aprovada per 5 vots a favor del Grup Municipal de CIU i 5 abstencions del Grup 
Municipal del PSC. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si 

Alcalde: Molt bé. 

Alcalde: Bé donem compte al Ple de tres assumptes, no perdó, d’un assumpte. 

Finalment hem tancat números de les escombraries, de les valoracions al llarg d’un sol 
any de l’excés de “tonalatge” que l’empresa Mare Nostrum facturava a l’Ajuntament de 
Caldes i per tant tenim dades comparatives de 10 de setembre del 2008 fins a 9 de 
setembre del 2009 comparat amb les mateixes dades de 10 de setembre del 2009 a 9 
de setembre del 2010 comparant l’empresa Mare Nostrum i l’actual que ens està fent 
el servei, s’ha arribat a la conclusió que hi ha un excés de 750 tones recollides de més, 
és a dir, que representa més del 47% del que es recollia, és a dir un 47,64 % 
addicional de brossa i que si ho valorem al preu del “tonalatge” que es pagava suma 
un total de 60.166,89 euros que se’ns facturava de més i que aquest Ajuntament i per 
tant tots els ciutadans pagaven addicionalment sense que fessin aquesta recollida 
d’escombraries. 

Si comparem les dades que tenim des d’anys anteriors, si ho comparem doncs, des 
del 2000 podem veure que ja en a l’any 2000, amb molta menys població ja es recollia 
mes a mes, més que en a l’any 2010, és a dir, dóna la sensació que és una molt 
probable estafa que dura des de fa molts anys i òbviament això està en tràmit al jutjat 
de Mataró i ja estem cridats a declarar i segueix el seu procés i evidentment s’hauran 
de depurar totes les responsabilitats que pertoquin. 

Passaríem a les ratificacions. 

Ratificarem l’acord de denúncia d’un conveni entre el Consell Comarcal i 
l’Ajuntament sobre la recollida d’animals domèstics, de gossos, a les quals per un 
sol gos aproximadament pagàvem l’esgarrifosa quantitat de més de sis mil euros. 

Creiem doncs, que en el moment en que ens trobem és inviable i per tant farem com 
molts altres ajuntaments de la comarca, sobre tot els nostres dos veïns del costat Sant 
Vicenç i Arenys de Mar que quan hi ha una necessitat d’un animal d’aquestes 
característiques, doncs, el que es fa es trucar a una gossera a una protectora i per tant 
se’n encarreguen pagant lo que correspongui en el seu moment. El secretari pot llegir. 

Secretari: Bona nit a tothom. 
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“”” 

1. La Junta de Govern Local en data 6 de setembre de 2010 va prendre l’acord 

que seguidament es transcriu: 

“”” 

Atès que en data 27 de març de 2006 el Ple de l’Ajuntament va prendre l’acord 

d’aprovar el conveni entre el Consell Comarcal del Maresme i l’Ajuntament de Caldes 

d’Estrac mitjançant el qual es va delegar el servei de recollida, atenció i acollida 

d’animals domèstics abandonats al Consell Comarcal del Maresme. 

Atès les singulars característiques del Municipi de Caldes d’Estrac on el 100 % 

del territori és urbà, amb una dimensió de 0,7 km2, fa que la problemàtica en aquest 

sentit sigui molt puntual. 

Atès que per la poca utilització del servei, el cost que suposa és excessivament 

elevat i gens justificat. 

Atès que en conjuntures econòmiques com les actuals es fa més necessari que 

mai optimitzar els recursos econòmics. 

Vist l’article 54 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual s’aprova el 

Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

La Junta de Govern Local acorda per unanimitat. 

PRIMER: Denunciar al conveni signat entre el Consell Comarcal del Maresme i 

l’Ajuntament de Caldes d’Estrac mitjançant el qual es delega el servei de recollida, 

atenció i acollida d’animals domèstics abandonats, al Consell Comarcal del Maresme 

pels motius abans esmentats. 

SEGON: Ordenar al Departament d’Intervenció-Tresoreria que no efectuï cap 

pagament al Consell Comarcal del Maresme per aquest concepte. 

TERCER: Ratificar el present acord en la següent sessió plenària. 

QUART: Donar trasllat del present acord al Consell Comarcal del Maresme i al 

Departament de Intervenció-Tresoreria de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

           “”” 

2. A l’empara d’allò que preveu l’article 53 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 

d’abril pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 

Catalunya. 

Es proposa al Ple de la corporació de prendre el següent  

ACORD 

PRIMER: Ratificar l’acord pres per la Junta de Govern Local en data 6 de setembre de 

2010 abans transcrit de forma literal. 

SEGON: Publicar el present acord al BOP i DOGC per a general coneixement. 
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TERCER: Donar trasllat del present acord al Consell Comarcal del Maresme, al 

Departament d’Intervenció-Tresoreria i a la Regidoria de Govern Local. 

No obstant el Ple de la corporació amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui 

més oportú. 

           “”” 

Alcalde: Bé, vull esmentar que el terme denúncia tan sols és un terme jurídic que es 
fa servir, que vol dir revocar un acord, no denunciem en cap cas a cap entitat. Té la 
paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé nosaltres no ens oposarem a aquesta 
decisió però pensem que és una llàstima haver de renunciar aquest conveni amb el 
Consell Comarcal ja que el Consell Comarcal va crear precisament aquest servei a 
petició dels ajuntaments de la Comarca i en aquest no els hi va posar cap despesa 
d’inversió, només, doncs, que havien d’anar renovant anualment la delegació de 
competències. 

Aquest Consell Comarcal a la llarga es veurà obligat doncs a replantejar-se el servei i 
pensem doncs que és una llàstima perquè va ser un servei que precisament va crear 
per als municipis. 

A més aquest centre ofereix un molt bon servei. Va néixer amb la filosofia que va més 
enllà de la d’un servei de recollida i atenció dels animals perduts, abandonats i sabem, 
doncs, que el seu principal objectiu és la reintroducció d’aquests animals en llars 
mitjançant programes d’adopció i que les seves instal·lacions, doncs, donen unes 
grans garanties perquè són modernes i ecològiques. 

Esperem doncs, que qui ara faci el servei puntualment, també dongui aquestes 
garanties i per tant doncs el que els hi hem dit nosaltres no ens hi oposarem el nostre 
vot serà d’abstenció malgrat que sap greu haver de renunciar a aquest conveni. 

Alcalde: Val a dir també que dels trenta municipis de la comarca, tan sols la meitat 
estan adherits precisament en aquest conveni el propi municipi del president del 
Consell Comarcal o Mataró o com he mencionat abans els dos municipis veïns, per 
posar un exemple, doncs, fan servir protectores i d’altres instal·lacions que també 
compleixen evidentment els requisits que corresponen i que per l’ús que en fem, com 
ja hem mencionat, l’estadística ens diu que per un sol gos hem pagat sis mil i pico 
d’euros doncs creiem que val la pena reutilitzar aquests recursos en altres àmbits. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé nosaltres ja li hem dit que no ens hi 
oposem, només fèiem aquest comentari és una llàstima que un servei que va crear el 
Consell Comarcal, doncs, a la llarga si els diferents ajuntaments es van desadherint 
del conveni acabi, doncs, que s’hagi de tancar aquest servei, simplement això. 

Alcalde: Molt bé, doncs, queda aprovat per 5 vots a favor del Grup Municipal de CIU i 
5 abstencions del Grup Municipal del PSC. 

Ratificació de l’acord referent a l’Escola Bressol Municipal. 

Té la paraula el secretari. 

Secretari: 

“”” 

1. La Junta de Govern Local en data 9 d’agost de 2010 va prendre l’acord que 

seguidament es transcriu: 

“”” 
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1. El dia 29 de juliol de 2010 va tenir lloc l’acta d’obertura de pliques de la 
contractació mitjançant concurs i procediment obert de la concessió de la 
gestió i explotació de l’Escola Bressol Municipal. 

2. El dia 6 d’agost de 2010 la Mesa de Contractació reunida en segona sessió i a 
la vista dels informes preceptius eleva la proposta d’adjudicació provisional del 
contracte a favor de l’empresa Cavall de Cartró a l’Òrgan de Contractació, 
perquè l’elevi a definitiva si s’escau. 

3. A l’empara d’allò que disposa l’article 54 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 

Es proposa a la Junta de Govern Local que prengui el següent 

ACORD 

PRIMER: Adjudicar definitivament a l’empresa Cavall de Cartró el contracte mitjançant 
concurs i procediment obert de la concessió de la gestió de l’Escola Bressol Municipal, 
a la vista de la proposta feta per la Mesa de contractació. 

SEGON: Ratificar el present acord en la sessió plenària corresponent. 

TERCER: Facultar al senyor alcalde per signar tota aquella documentació que sigui 
necessària. 

QUART: Donar trasllat del present acord a l’empresa Cavall de Cartró, a la direcció de 
l’Escola Bressol, a la representació sindical de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac, i a la 
Regidoria d’Educació i al Departament d’Intervenció-Tresoreria. 

           “”” 

2. A l’empara d’allò que disposa l’article 53 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril 

pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Es proposa al Ple de la Corporació de prendre el següent 

ACORD: 

PRIMER: Ratificar l’acord pres per la Junta de Govern Local en data 9 d’agost de 
2010, abans transcrit de forma literal. 

SEGON: Publicar el present acord al BOP i DOGC per a general coneixement. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a l’empresa concessionària del servei, al 
Departament de Recursos Humans, al Departament d’Intervenció-Tresoreria i a la 
Regidoria d’Educació. 

No obstant el Ple de la corporació amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui 
més oportú. 

            “”” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, doncs, el nostre grup vol fer vàries 
consideracions en relació a aquest tema, primer en relació al tema del plec de 
clàusules i com s’ha fet aquesta adjudicació i segon el que nosaltres ens pensem 
sobre l’externalització de l’Escola Bressol. 
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En relació al primer punt, és a dir, en relació al plec de clàusules tècniques i 
administratives i com s’ha fet l’adjudicació. Primer el que volíem comentar és que el 
termini de la concessió és de més de quatre anys i que supera doncs els quatre anys, 
doncs és una concessió amb durada de cinc anys a comptar des de l’1 de setembre de 
2010 prorrogables a cinc anys més. Per tant l’òrgan competent en contractes de més 
de quatre anys és el Ple i no la Junta de Govern i en conseqüència, doncs, 
l’adjudicació no s’ha fet pel procediment correcte, doncs, s’havia d’haver fet pel Ple i 
no per Junta de Govern i posterior ratificació. 

Tot i que ja sabem que amb l’acord, doncs, de ratificació que porten avui aquí al Ple 
amb aquesta aprovació aquesta adjudicació queda convalidada i es fa l’adjudicació 
definitiva però pensem que hem de deixar constància d’aquest fet, de que no s’ha fet 
correctament, tal com s’havia d’haver fet. Tampoc és correcte que hagi començat el 
nou concessionari abans de l’adjudicació del contracte per les raons competents, és a 
dir, abans de passar-ho pel Ple. 

Tot i que sabem que la figura de ratificació és bastant habitual pensem que al tractar-
se d’un tema tan important i transcendental com és el tema de l’Escola Bressol 
pensem doncs que primer s’havia de passar pel Ple i després haver fet l’adjudicació. 

També en el Ple del 7 de juliol es van aprovar els Plecs de clàusules tècniques i 
administratives de la concessió de l’Escola Bressol per ser gestionada per una 
empresa, en ambdós plecs en l’apartat de gestió de personal i recursos i constaven, 
doncs, set treballadores que són les que es deia que han de subrogar l’empresa, en el 
mateix Ple vam fer constar que s’havien deixat de posar dues treballadores més que 
estan en excedència voluntària, una d’elles la cunyada de vostè, senyor Arnó, per tant 
hi ha una qüestió de parentiu, de consanguinitat i vostè s’hagués hagut d’abstenir cosa 
que tampoc va fer, en aquell Ple. 

Per tant veiem que és una adjudicació amb errors i que ens demostra com segueix 
fent les coses aquest Ajuntament. Això en relació al que els hi comentàvem, en relació 
a l’adjudicació, com s’ha fet aquesta adjudicació. 

En relació al que nosaltres pensem sobre l’externalització de l’Escola Bressol. 
Nosaltres pensem que cal prioritzar les polítiques orientades a les persones i al servei 
del ciutadà, tots sabem gestionar molt bé, el bé comú i creiem que en aquest cas no 
s’ha gestionat bé precisament aquest bé comú per això no podem compartir l’acord de 
donar la gestió de l’Escola Bressol a una empresa. 

Pensem que aquest fet no és més que una manca de bona gestió per part de l’equip 
de govern durant aquests tres anys. Estem parlant de gairebé una legislatura i ara just 
després de no haver sabut gestionar correctament aquest equipament el privatitzen, la 
conclusió és en definitiva, que ens el gestioni un altre, ja que nosaltres no en som 
capaços, el mateix ha passat amb el poliesportiu, primer el recuperen per fer una 
gestió directa, després no se’n surten i el donen en concessió, exactament el mateix. 

A més privatitzar l’Escola Bressol no estava dins el programa electoral de CIU, hem 
mirat i remirat i no hem sabut trobar en el programa electoral de CIU que en cap 
moment es digués que es privatitzaria l’Escola Bressol o que es donaria en concessió 
la gestió de l’Escola Bressol. 

En canvi si que hem trobat, doncs, que en el seu programa electoral remarquen i fan 
èmfasi en insistir en donar un major paper i protagonisme al Consell Municipal i 
precisament el Consell Escolar Municipal en aquest afer de l’externalització del servei 
de l’Escola Bressol no ha pogut dir-hi la seva perquè no ha estat ni tan sols convocat. 

Per tant una altra promesa electoral incomplerta que se suma a la llarga llista de 
promeses incomplertes que vostès presentaven en el seu programa electoral. 

Nosaltres els hi hem dit que aquests tres anys han estat mal gestionant el tema de 
l’Escola Bressol però volem argumentar perquè considerem, que s’ha gestionat 
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malament l’Escola Bressol, no ens quedarem només dient que s’ha fet una mala gestió 
sense entrar en els detalls i el perquè nosaltres considerem precisament això. 

Considerem, doncs, que s’ha fet una mala gestió durant aquests tres anys a l’Escola 
Bressol. 

Primer: Per la manca de gestió dels dos regidors, el canvi de regidor no ha suposat 
cap millora, ans el contrari mai cap dels seus regidors s’ha preocupat pel projecte 
educatiu del centre, pel PEC, mai se’n han preocupat. 

El Reglament de Règim Intern es va fer el 2006-2007 i encara no s’ha aprovat, per tant 
veiem una mostra clara de que no hi ha hagut una aposta per part dels regidors per 
preocupar-se del que és el centre a nivell de tot el seu projecte i de com s’havia de 
desenvolupar. 

També considerem que l’Escola Bressol s’ha gestionat de manera incorrecta durant 
aquests tres anys pel tema de l’ampliació d’unes obres clarament il·legals, ja ho hem 
dit moltes vegades, ho hem manifestat moltíssimes vegades que es va començar 
l’ampliació de manera il·legal i irresponsable sense cap projecte executiu i cap pla de 
seguretat, tampoc es va adjudicar l’obra i el resultat de tot això ha estat que després 
de la inauguració i durant dos anys hem tingut una escola bressol amb una sèrie de 
deficiències, de seguretat que s’haurien d’haver solucionat abans de la inauguració i 
això no es va fer. 

Moltes deficiències de seguretat fruit d’aquestes obres, quines eren aquestes 
deficiències de seguretat? doncs, són deficiències importants que la delegada de 
prevenció de l’Ajuntament ja va posar en coneixement de l’Ajuntament el 26 de febrer 
de 2008, però que l’Ajuntament no hi va actuar. 

Hi havia perill de caigudes per desnivell que no estaven senyalitzats, les portes no 
obrien cap enfora, no hi havia il·luminació de seguretat, algunes de les aules no tenien 
finestres de ventilació, els armaris on hi ha els comptadors elèctrics no tenien els 
extintors aptes, a més a més es va inaugurar sense haver legalitzat la seva instal·lació 
elèctrica, això també ja ho vam posar nosaltres de manifest, com ho demostren els dos 
pressupostos que l’empresa va entrar per registre d’entrada de l’Ajuntament el 7 d’abril 
del 2009. 

Són pressupostos, no són factures, per tant ens demostren que les feines en data de 7 
d’abril de 2009, just quan ja feia gairebé mig curs que s’havia començat i s’havia fet 
l’ampliació de l’Escola Bressol la instal·lació de llum encara no estava legalitzada. 

Són temes molt seriosos que nosaltres ja hem insistit algunes vegades en aquí al Ple i 
que no hem obtingut mai la resposta que requereixen, van requerir una gran 
professionalitat, per part de les educadores que han hagut d’estar doncs constantment 
en alerta per evitar-ne les conseqüències negatives pels alumnes. 

Si això s’hagués fet amb una bona gestió ara l’Escola Bressol no hagués patit totes 
aquestes greus conseqüències per tant nosaltres com els hi dèiem aquest tema, el 
tema de les obres il·legals de l’Escola Bressol més el tema d’aquestes deficiències de 
seguretat se sumen al que nosaltres considerem que és una mala gestió per part de 
l’equip de govern de la gestió de l’Escola Bressol. 

Veiem que hi ha hagut una clara manca d’aposta pel projecte educatiu de l’Escola 
Bressol minvant les condicions laborals de les educadores i posant en perill poder 
seguir desenvolupant el projecte educatiu per part d’aquestes. 

Ens expliquen, el que ha passat a l’Escola Bressol ha estat que durant tres anys s’ha 
entrat en un procés de pèrdua constant de qualitat en el servei, no per responsabilitat 
de les educadores sinó per la no implicació i la manca de recursos de l’equip de 
govern i això ha comportat arribar a la situació actual en la que s’estava a punt de 
perdre la línia del projecte educatiu que hi havia. 
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Es va inaugurar l’ampliació de l’Escola Bressol i això va quedar, doncs, molt bé per fer-
se la foto i el rebombori mediàtic que tots coneixem i que tots vam viure en aquells 
moments, però després d’aquesta inauguració, d’aquesta ampliació no s’han abocat 
els recursos suficients per poder seguir donant la mateixa qualitat i la mateixa línia 
educativa que tenia aquesta escola fa tres anys. 

Precisament és el que volien reivindicar les educadores, amb la directora al capdavant. 
Durant tres anys, les treballadores ara expedientades, malgrat tota aquesta situació 
han continuat educant els nens i nenes mantenint el mateix nivell educatiu, fins que 
van dir prou, van dir prou perquè es posava en joc poder desenvolupar el projecte 
educatiu correctament i el resultat va ser, doncs, expedientar-les. 

Com es pot tirar endavant un projecte educatiu per part de les educadores? ens 
preguntem, si se’ls hi volien treure les hores de coordinació, no hi ha substitucions 
durant les baixes, canvi d’horaris i de festes laborals en mig del curs i no hi ha 
resposta de cap demanda per part de l’actual regidor d’Educació. 

Amb aquestes condicions és impossible poder seguir desenvolupant el projecte 
educatiu que durant tants anys aquestes educadores havien anat portant. 

Això per una banda, altres temes que veiem que també han estat vinculats a aquesta 
mala gestió i el desenllaç que ha tingut el tema de l’Escola Bressol i en aquest cas 
l’externalització. 

Vostès quan es va aprovar el plec de condicions conforme s’externalitzava l’Escola 
Bressol van prendre el compromís de que el personal laboral se subrogaria al 
concessionari i així consta en el Plec de condicions aprovat en el Ple. 

La realitat ha estat, doncs, que tres de les educadores públiques, han quedat 
acomiadades de forma improcedent per l’empresa que gestiona aquest servei. Del 
compromís aquí al Ple de que les treballadores quedarien subrogades per l’empresa, 
tres d’aquestes treballadores han quedat, doncs, al carrer sense feina perquè 
l’empresa no les ha subrogat. 

Aquestes educadores tenien la confiança de que el dia 1 de setembre anaven a 
treballar tal com se’ls hi havia dit i en canvi el dia 31 d’agost entre les set i les vuit de la 
tarda van rebre una trucada de l’empresa on se’ls hi deia que no calia que es 
presentessin l’endemà a la feina perquè estaven acomiadades. Ni un avís legal, ni un 
paper per comunica’ls-hi això. Per tant la manera en que s’ha gestionat des de 
l’empresa i el fet de que l’Ajuntament no hagi vetllat perquè això no succeís també 
pensem que és molt greu i que ajuda a veure com s’ha portat tot aquest tema de 
l’Escola Bressol aquí a Caldes. 

Precisament aquestes educadores, algunes de les quals s’han quedat sense feina, són 
les que van inaugurar l’ampliació de l’Escola Bressol i van treballar tot el cap de 
setmana en mig de les obres, sense cap “planning”, per part de l’equip de govern, per 
tal de poder obrir les portes el dia que es començava el curs i en aquell moment elles 
van fer l’esforç de treballar tot el cap de setmana per tal de que el dia 1 es podés obrir 
l’escola i en conseqüència ara el que es troben és que no se’ls hi valora res del que 
han fet, res del que han estat aportant durant aquests anys a l’Escola Bressol i en 
conseqüència perden la feina i en conseqüència directa que repercuteix en els nens. 
S’ha trencat la plantilla que tenen precisament aquests nens i nenes del municipi per 
garantir un bon projecte educatiu, tots sabem que és necessària l’estabilitat de la 
plantilla. 

L’empresa a més paga amb uns sous molt baixos i això segurament farà que hi hagi 
molta mobilitat de personal, per tant possiblement les educadores que ara hi poden 
haver-hi no seran les mateixes que acabin el curs perquè si els hi surt una altra feina, 
on estan més remunerades, doncs, marxin d’aquest centre i vagin a un altre lloc i 
aquesta mobilitat evidentment repercutirà en tot el que és el tema de la qualitat 
d’ensenyament de l’Escola Bressol. 
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Un altre tema que també pensem que cal tenir en compte a l’hora de parlar de 
l’externalització de l’Escola Bressol és el tema de la directora, ara expedientada. 

Un expedient sancionador obert a la directora de l’Escola Bressol només perquè volia 
defensar les condicions laborals per poder desenvolupar el projecte educatiu. La 
directora ara expedientada, senyor Arnó, li recordem que va ser nomenada per vostè i 
amb el nou conveni col·lectiu signat el 2009 precisament signat també per vostè, 
senyor Arnó, va tenir un dels augments de sou més grans del personal de la plantilla 
de l’Ajuntament. 

Ens trobem, doncs, davant d’una incoherència total, perquè si segons vostè a aquesta 
persona ara se li havia d’obrir un expedient perquè no era vàlida. Per què fa un any se 
li va pujar el sou? Entenem que és una incoherència total i això també corrobora un fet 
molt important i és que la directora no reclamava unes condicions salarials millor sinó 
que demanava que es mantinguessin les condicions laborals mínimes per poder 
desenvolupar el projecte educatiu. 

Quines condicions eren aquestes? Doncs eren precisament les que hem comentat 
abans, hores de coordinació, substitucions, calendari estable, etcètera, que en aquests 
moments tot això s’havia perdut. 

És un exemple més de la manera de procedir en que ens trobem sempre, en aquí, en 
aquesta alcaldia, que quan una persona gosa qüestionar alguna cosa, se li obre un 
expedient. El mateix va passar amb la secretària-interventora i el mateix ha passat 
amb la directora de l’Escola Bressol i després no tan sols se’ls hi obre l’expedient sinó 
que a la revista Portada es tergiversa tot posant en joc la seva reputació i això tots ho 
podem corroborà, tan en un cas, com en l’altre, que aquestes dues persones, doncs, 
han estat anomenades en la revista Portada, que teòricament és una revista 
institucional en molt poca coherència i en molt poc rigor i no atenent-se gens al que és 
la realitat del que ha passat. 

A més a més, nosaltres pensem que el fet de que s’hagi externalitzat l’Escola Bressol, 
que hi haurà l’encariment del servei i també ja tenim les primeres conseqüències aquí. 

A la llarga segurament en quan al que és el tema del que hauran de pagar els pares 
segurament serà el curs que ve, el curs 2011-2012 hi haurà un encariment. 

L’externalització de l’Escola Bressol costarà més tant els ciutadans com els usuaris del 
servei. L’empresa que la gestionarà evidentment vol guanyar diners i haurà de pagar 
l’IVA, és impossible prestar el servei actual al mateix preu o bé s’empitjoraran les 
condicions laborals de les educadores i això evidentment acabarà repercutint en la 
qualitat del servei. 

S’encareix per tant el cost econòmic que abonen els usuaris i sinó ja ho veurem en el 
proper curs. Temps al temps, nosaltres deixem aquest tema sobre la taula i veurem 
que passa en el proper curs que segurament hi haurà un encariment del que són les 
quotes que paguen els pares i les mares. 

En quan a conseqüències immediates en relació a l’Escola Bressol pel fet de la seva 
externalització, les educadores han passat d’estar sis hores amb els nens a vuit hores, 
això que suposa? suposa més desgast i cansament, és per tan una pèrdua de qualitat 
en la feina, les educadores ara han de fer menjador, no tenen hores de dedicació 
exclusiva per preparar la programació, les activitats i les festes que se celebren en 
motiu precisament d’aquesta programació, no tenen autonomia per decidir per elles 
mateixes, tot els hi ve donat i han de fer i acatar el que se’ls hi diu. A l’aula de nadons, 
per exemple, com que de moment només n’hi ha un de nadó, s’hi han posat tres nens 
d’un a dos anys. El gener si entren més nadons el que passarà és que aquests nens 
d’un a dos anys s’hauran de traslladar a l’altra aula d’un a dos anys i això suposarà 
canviar aquests nens al mig del curs i per tant perdran tot el referent que han tingut 
durant el curs  



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                       PLE 11/10 –- 27 de setembre de 2010 11 

 

A més a més pel que ens consta només ara a principi de curs es veu que hi ha hagut 
la desgràcia de que es van escapar dos nens i a més a més el menjador abans era un 
menjador que es feia aquí, un menjador de proximitat i ara és un càtering, per tant s’ha 
perdut qualitat. 

Per tant nosaltres no podem estar d’acord amb l’externalització del servei de l’Escola 
Bressol i pensem que si l’equip de govern hagués fet una bona gestió i una bona 
aposta per l’Escola Bressol no s’hagués hagut d’externalitzar i per tant no s’hagués 
perdut un servei públic que es venia oferint des de feia més de trenta anys, el que calia 
era gestionar bé el que teníem i mantenir-ho, per tant el nostre vot serà contrari. 

Alcalde: Bé, em permetrà que li faci alguna reflexió com no pot ser d’altra manera. Miri 
en primer lloc, jo penso que s’ha equivocat de Ple, aquí anem a ratificar un acord, això 
ho tenien que haver fet el dia que van aixecar-se i marxar, en comptes de marxar, 
quedar-se per rebatre el punt en el moment de la seva aprovació. 

El tema de la ratificació i l’aprovació per junta de govern és una fórmula perfectament 
vàlida, que s’aplica a tots els Ajuntaments. Escolti, no ens vingui a confondre perquè 
tan és fer la ratificació com aprovar-ho, el que és evident és que el dia que tenia que 
començar l’escola es tenia que haver contractat i per tant es va decidir fer-ho per Junta 
de Govern i no convocar un Ple extraordinari en aquell moment. Ratificant avui com 
diu vostè es compleix amb la legalitat. 

El projecte educatiu, miri, ara el tindrem perquè és un dels temes en que estava i 
constava en el plec de clàusules, el que em sorprèn és que vostè es preocupi del 
Projecte Educatiu dels darrers tres anys, quan durant els setze anys del mandat del 
PSC no n’han tingut ni se l’havien plantejat. 

El que si és cert és que els regidors d’educació o d’ensenyament, digui-li com vulgui si 
que l’havien demanat i per una mancança segurament a la direcció que és qui l’ha 
d’elaborar no es va fer. 

El tema d’il·legalitat d’obres ja la vaig advertir una vegada de les conseqüències que 
portava fer aquest tipus de manifestacions tan supèrflues i tan gratuïtes quan resulta 
que el projecte està visat pel propi Departament d’Ensenyament i està subvencionat 
pel propi Departament d’Ensenyament qui va abocar-hi si no recordo malament cent 
quinze mil euros, cosa que no ens l’hagués donat segur si hagués sigut una obra 
il·legal, a banda, doncs, de les subvencions rebudes per altres departaments. 

El tema de deficiències de seguretat, miri, vam remodelar l’escola. Tots hem pogut 
veure en fotografies, però si en cas ja li faré arribar un bon dossier de fotografies, del 
que hi havia abans i del que hi ha ara, segurament alguna mancança i alguns acabats 
falten. Però miri a qui se li va incendiar l’Escola Bressol perquè no la tenia adequada 
eren a vostès i van tindre que evacuar cinquanta i pico de criatures quant resulta que 
tan sols tenien autorització per 38. Això els hi va passar a vostès. 

I no em parli d’extintors, l’Escola Bressol té extintors ara quan es va incendiar no tenia 
extintors i el regidor d’Educació d’aquell moment, assegut a la seva esquerra, 
m’enrecordo que va manifestar que com que estaven dins el recinte educatiu i per tant 
estaven en el CEIP, que era el mateix i això consta en acta. 

Legalització elèctrica, miri, s’ha legalitzat i s’està procedint a legalitzar totes les 
instal·lacions municipals i sap per què? perquè no hem trobat cap edifici, cap 
equipament que estigui legalitzat, no n’hi ha cap ni un, ni d’activitats, ni elèctrica, ni de 
cap tipus i en setze anys de govern vostès ni se’n han preocupat. 

Hem abocat més recursos que mai en més inversió que mai i els projectes repeteixo 
han estat visats pel propi Departament. 

En quan a les educadores, miri, durant el curs 2009-2010 no es va modificar res de 
res, s’estava discutint el calendari laboral de l’any 2010-2011 juntament amb el comitè 
d’empresa i pràcticament ja estava assolit perquè el que no es podia pretendre eren 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                       PLE 11/10 –- 27 de setembre de 2010 12 

 

les pretensions que tenien en aquell moment les educadores que era fer el mateix 
horari escolar que el centre de primària i evidentment en aquí s’equivocaven i no vam 
transigir perquè estem per donar servei, el màxim servei a les famílies que tenien que 
deixar els nens a casa seva quan no tenien servei d’Escola Bressol. 

L’empresa que s’ho ha emportat gestiona 25 escoles bressol entre elles la d’Arenys de 
Munt a plena satisfacció de tots els municipis. I li podria posar exemples des d’Arenys 
de Mar, Mataró o resta de municipis de la Comarca a les que les concessions estan a 
l’ordre del dia, concessions, no privatització, no vulgui confondre perquè és una 
concessió a l’igual que ho son els banys termals que en el seu dia vostès ho van trobar 
bé i a l’igual que ho van fer-ho amb el poliesportiu, òbviament en allà tenien cunyats i 
nosaltres en aquí no en tenim. 

Si, miri, la meva cunyada està com empleada pública amb excedència, no gestiona 
res, ni s’embutxaca res en aquí. 

El que si que una empresa que gestiona 25 escoles bressol segur que té molta més 
experiència. Les treballadores es van subrogar, totes van passar, el secretari li pot 
certificar, ara bé, l’empresa també pot decidir si la professionalitat i la qualitat de les 
persones subrogades és adient o no i òbviament van haver-hi tres persones les quals 
no estaven a l’alçada. 

El tema de la directora, miri, es va procedir per primera vegada a la història en aquest 
municipi a tindre un conveni col·lectiu i es va fer una valoració de llocs de treball, fet 
conjuntament amb el comitè d’empresa, el consistori, bé, el govern i la Diputació de 
Barcelona i aquesta valoració va ser la que va establir que la directora per les funcions 
que tenia en a l’escola de Caldes estava infravalorada. Vostès van aprovar-ho també, 
nosaltres vam fer la proposta, vostès van estar-hi d’acord però no és més ni menys 
que la plasmació que durant molts anys qui dirigia una escola bressol no estava ben 
retribuïda, això no se’ns deu a nosaltres, nosaltres el primer que vam fer va ser 
retribuir a cadascú el que li corresponia i així ho farem en el proper any, refer, altre 
vegada, el nou conveni col·lectiu com marca el que vam signar. 

I escolti’m, no em parli d’encariment de futur, qui va encarir l’escola bressol van estar 
vostès amb un promig d’un 5% d’increment anual, nosaltres portem dos anys sense 
increment i vostès ens parlen de que si s’encarirà, escolti, les polítiques de la por 
vostès en són experts, però al cap i a la fi lo que queda plasmat és el total 
d’increments que hi ha hagut en els mandats existents i el seu ha sigut una mitja d’un 
5 % anual, per tant, fets i no paraules com diu algú, són els que valen. 

El tema del menjador, és evident, que al final no va haver-hi acord amb l’empresa que 
ho tenia, ens sap molt de greu però és un tema de preu per les famílies i de qualitat, i 
la qualitat no baixa, la qualitat no baixa, òbviament perquè el més interessat en què no 
baixi la qualitat és la pròpia empresa que ho gestiona. 

Per tant, li dono més credibilitat a una empresa que gestiona 25 escoles bressol que 
en els seus criteris de valoració que durant setze anys han tingut una escola bressol 
abandonada en el poble de Caldes. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, “aviam”, nosaltres en relació al que 
vostè comentava del tema de ratificar l’acord sap perfectament que evidentment es fa 
servir la figura de la ratificació, però amb un tema així s’havia d’haver portat al Ple. 

Això que ens demostra, que van haver d’aprovar-ho per Junta de Govern i de ser 
ratificat per manca de previsió se’ls hi va tirar el temps a sobre i llavors van haver a 
corre-cuita aprovar-ho per Junta de Govern i després portar-ho a ratificació en el Ple. 

Però sap perfectament que lo seu hagués estat portar-ho al Ple. 

Del tema de l’abstenció veig que no diu res, eh?, vostè quan va fer l’esmena de les 
dues persones que havien quedat a fora de la llista i se’n van donar compte i en el Ple 
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van rectificar, les van posar en el plec de clàusules, vostè per vincles de parentiu, de 
consanguinitat s’hauria d’haver abstingut i no ho va fer. 

Evidentment que l’acord hagués estat el mateix però per fer les coses ben fetes 
s’havia d’haver abstingut i no ho va fer. 

En relació al tema del Projecte Educatiu, senyor Arnó no cal que esmenti el passat, 
perquè vostè fa la tàctica del ventilador, de tornar enrere i dispersar i confondre a la 
ciutadania, sempre estem igual, sempre estem retornant al passat i buscant “aviam” 
que es pot trobar per tergiversar i fer oposició de l’oposició. Avui qui està al govern són 
vostès sempre els hi diem, per tant no ens digui que si el projecte educatiu, l’anterior 
govern no se’n havia preocupat, etcètera, etcètera. 

Aquí el que es tracta és de veure si aquest govern se’n havia preocupat i pel que ens 
consta no se’n va preocupar en cap moment igual que el Reglament de Règim Intern 
que es va acabar el 2006-2007 i que ni tan sols ha estat aprovat perquè no s’ha fet el 
seguiment que s’havia d’haver fet del tema de la coordinació de l’Escola Bressol. 

Il·legalitat de les obres de l’Escola Bressol, evidentment que nosaltres mantenim el que 
sempre hem dit aquí. Tinc precisament les al·legacions que el nostre grup municipal va 
presentar que ni tan sols ens han estat contestades per l’equip de govern en el que si 
ho pogués llegir s’explica tot el procés de com s’han portat a terme aquesta ampliació 
per exemple el primer punt diu “les obres d’ampliació de l’Escola Bressol han 
començat estant la memòria valorada i els plànols de reforma en exposició pública”. 

Com queda reflectit al BOP amb número de registre tal, data del butlletí tal, mai pot 
començar una obra quan està en exposició pública, el mateix va passar amb el Casal 
de Joves, no vull allargar-me i per tant no llegiré totes les al·legacions però aquestes 
al·legacions consten i van ser entrades pel nostre grup municipal a l’Ajuntament per 
deixar constància de la il·legalitat d’aquestes obres a l’Escola Bressol el que passa és 
que ni tal sols les han contestat. 

El tema de la legalització elèctrica, tornem allà mateix, tornem al passat i diem i 
busquem i remenem per retreure alguna possible cosa i despistar la ciutadania, el que 
nosaltres en aquest moment estàvem comentant i el que ens afecta és el tema de 
l’Escola Bressol de la legalització de l’Escola Bressol per tant no ens serveix que ens 
digui que si amb una instal·lació o en un equipament no hi havia o hi deixava d’haver-
hi la instal·lació elèctrica legalitzada perquè no és el que estem parlant, estem parlant 
de la seva acció de govern i la realitat és aquesta, la realitat és que es va obrir l’Escola 
Bressol sense que aquesta tingués la instal·lació elèctrica legalitzada. Hi ha un 
document a registre d’entrada de l’Ajuntament que com he dit data de l’abril del 2009, 
que deixa ben clar que en aquell moment es demana el pressupost per legalitzar la 
instal·lació elèctrica de l’Escola Bressol, per tant no despistem i que la ciutadania 
sàpiga que l’Escola Bressol, un tema tan delicat com és l’Escola Bressol va obrir-se 
sense tenir la legalització elèctrica en aquell moment feta. 

En relació a les educadores del curs 2009-2010, senyor Arnó s’havien anat minvant 
moltíssim les condicions de les educadores, moltíssim i per aquest curs vinent encara 
pensaven minvar-les més, amb que ens trobem? doncs, ens trobem que els hi volien 
treure les hores de coordinació, no hi havia substitucions durant les baixes per malaltia 
i defunció d’algun familiar, quan alguna de les educadores es posava de baixa per 
malaltia o perquè havia d’assistir a algun funeral d’algun familiar, i això va passar 
recentment, es trobaven que havien de cobrir elles les hores, fent hores extres que no 
cobrien, per tant no hi havia una substitució per baixes de malaltia, ni per defuncions, 
estaven al límit del personal de la plantilla i quan una persona es posava malalta 
estaven per sota la ràtio i això no havia passat mai de que es trobessin per sota la 
ràtio, perquè mai hi havia hagut quatre aules, va ser a partir de l’ampliació que hi havia 
les quatre aules i que per tant amb l’ampliació de l’Escola Bressol les educadores 
estaven al límit i quan hi havia alguna baixa s’estava per sota de la ràtio que hi ha 
d’haver. 
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Ens consta que la directora va voler deixar constància d’aquest fet entrant un 
document per registre d’entrada i no se li va permetre, dient precisament que estaven 
al límit i que quan hi havia alguna baixa es trobaven sota la ràtio, a més a més canvis 
d’horaris i de festes laborals en mig del curs per part de vostès canviant el que s’havia 
acordat amb les educadores mitjançant e-mails, ni tan sols una reunió de coordinació, 
d’explicació, simplement doncs un e-mail trencant l’acord que s’havia arribat pel que 
era el tema dels horaris que s’havien de fer durant el calendari laboral en quan a festes 
i evidentment no una coordinació per part de l’actual regidor ni cap resposta a cap 
demanda per part d’ells, simplement com a tall d’exemple explicar, doncs, que les 
treballadores van treballar aquell cap de setmana quan va haver-hi l’ampliació de 
l’Escola Bressol, precisament perquè es pogués inaugurar i es pogués obrir l’escola el 
dia que s’havia d’obrir. L’anterior regidor d’educació, els hi va dir que això se’ls hi 
compensaria tancant per Setmana Santa i després amb el nou regidor d’educació “las 
palabras se las lleva el viento” i no es va mantenir l’acord amb el que elles havien 
arribat. Per tant senyor Arnó, les educadores no demanaven tota una sèrie de 
privilegis, sinó el que demanaven era mantenir tota una sèrie de drets, però drets 
necessaris per poder seguir desenvolupant el projecte educatiu que havien portat a 
terme fins ara. 

El tema de la subrogació de l’empresa, no ens faci riure senyor Arnó, tot això era ja, 
segurament un acord que ja portaven entre vostè, entre empresa i ajuntament, amb el 
sentit de que en el plec de condicions va quedar ben clar que se subrogarien i després 
ens diu que com que no tenien la qualitat que mereixien per l’empresa aquestes 
treballadores no van ser subrogades. Això és una contradicció molt gran perquè, fins 
ara eren les educadores que hi havia hagut a l’escola i ens consta també que el 
regidor anterior que hi ha hagut d’educació alguna vegada havia manifestat 
públicament que era un bon equip, que era un equip pel que ell es veia capaç de donar 
la cara i de respondre perquè precisament era un equip que reunia les condicions que 
necessitava per poder portar a terme tota la tasca a l’Escola Bressol, ens consta 
també que havia fet alguna carta, l’anterior regidor d’educació, agraint la tasca que 
feien aquestes educadores i ara de sobte resulta que aquestes educadores no són 
bones i que no tenen el suficient nivell per poder entrar a formar part d’una empresa, 
una contradicció total, una incoherència absoluta, incoherència absoluta i que ens 
demostra que l’ajuntament no ha sabut vetllar precisament pels treballadors que va dir 
que en aquest cas l’empresa subrogaria. 

El tema de la directora, la plasmació del conveni col·lectiu, evidentment, el que es va 
fer va ser reconèixer precisament les categories laborals i les retribucions en funció 
d’això, però si en aquell moment hi hagués hagut algun dubte de que aquesta persona 
no era vàlida o no podia desenvolupar la tasca evidentment això s’hagués pogut posar 
sobre la taula i no es va fer, per què? Perquè en aquell moment això no es 
qüestionava perquè mai ha estat així, el que passa és que en aquests moments 
possiblement el que interessava era externalitzar l’escola, obrir un expedient en 
aquesta persona perquè havia gosat juntament amb les seves companyes intentar 
reivindicar que es mantinguessin aquests mínims per poder seguir desenvolupant el 
projecte educatiu i això no va interessar. 

El tema del menjador evidentment senyor Arnó vostè ens pot dir el que vulgui però no 
és el mateix que et serveixin un càtering que puguis menjar el que s’ha fet en poques 
hores i amb una cuina de proximitat, això sabem que ha estat un dels temes que als 
pares també ha preocupat moltíssim, el tema del menjador, perquè s’ha passat d’una 
cuina de proximitat a una cuina de caràcter més industrial i servida, doncs, a nivell de 
càtering que arriba aquí, que no està cuinada en el mateix moment. 

El tema dels encariments deixem-ho sobre la taula, senyor Arnó, veurem que passa en 
els cursos vinents i podrem discutir si realment hi ha un encariment o no, nosaltres 
posem sobre la taula que evidentment aquest encariment hi serà i veurem, doncs, si 
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realment es compleix el que vostè diu de que realment no s’apujaran aquestes quotes 
pel que fa l’Escola Bressol. 

Evidentment nosaltres li reiterem que no posem en dubte la qualitat d’aquesta 
empresa que s’ha quedat l’Escola Bressol, nosaltres no estem qüestionant que 
aquesta empresa no pugui tirar endavant un projecte educatiu, el que li estem 
qüestionant és que no calia arribar a l’extrem d’haver d’externalitzar el servei de 
l’Escola Bressol, nosaltres pensem que si l’Ajuntament hagués fet una bona gestió, del 
que és l’Escola Bressol avui dia no s’havia arribat a aquest extrem d’externalitzar 
l’Escola Bressol, una escola que té més de trenta anys de servei públic i que s’havia 
gestionat bé sempre des de l’Ajuntament de Caldes i pensem, doncs, això més bona 
gestió i menys externalització d’equipament i de serveis com ha passat amb el 
poliesportiu i com ha passat ara amb l’Escola Bressol. 

Alcalde: Bé, el poliesportiu deu ser d’ara, abans no passava res, oi que no? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: El Poliesportiu vostès van agafar el 
compromís electoral també en el seu programa electoral de que el gestionarien de 
manera municipal, van fer el rebombori a “bombo i plateret” de que recuperaven el 
poliesportiu per fer-ne la gestió pública, per fer-ne la gestió directa des de l’Ajuntament 
i després s’ha donat en una empresa, això és el que ha passat amb el poliesportiu. 

Alcalde: Vostè està confonent-se perquè el poliesportiu el gestiona l’Ajuntament, és el 
gimnàs i la piscina el que gestiona una empresa. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: I el bar 

Alcalde: Òbviament, evidentment 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Ja ens entenem 

Alcalde: L’Ajuntament no gestiona 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: En cap moment vostès van especificar en 
el seu programa electoral que tot això ho portaria una empresa 

Alcalde: D’acord, d’acord 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Van dir que ho portarien directament 
vostès. 

Alcalde: Molt bé, ja tindrà temps de fer valoracions. Miri, vostès són alguna cosa més 
que oposició, són exgovern i per tant tenen un passat, un passat el qual se’ls hi ha de 
comparar, com no pot ser d’altra manera i això del Reglament ja m’agradaria saber on 
el tenen perquè... potser se’l van emportar com a record igual que la web municipal, 
que per cert algun dia ens la tornarà. 

Miri no ens posem d’acord perquè les obres nosaltres les hem valorat, els 
departaments corresponents n’han fet les seves valoracions, els seus informes i està 
tot perfectament correcte, evidentment la il·legalitat tan sols està en el seu imaginari, 
però això no ho puc evitar. Les ràtios sempre han estat les correctes i a veure, 
qualsevol persona que vagi, que treballi en una empresa sap perfectament que si hi ha 
una defunció, escolti, no es pot cobrir d’avui per demà contractant a ningú més, la 
Diputació potser si, tenen molta gent com vostè, llavors ho poden cobrir però miri en a 
la resta d’empreses això no passa. 

A banda de confusió, doncs, la veritat és que intenta distreure el personal, aquests 
debats ja fa temps que els gastem, vostè aquí té una llista de les malifetes del govern i 
quan parlem ni que sigui de proximitat de si l’escola, el poliesportiu, torna a explicar 
tota la seva retòrica que si llegim totes les actes que hi ha penjades a la web, que 
convido a tot el que vulgui i tingui valor de fer-ho, doncs se les pugui llegir veurà que el 
que repeteix avui ja ho va repetir-ho ahir i abans d’ahir i a l’altre i a l’altre i segurament 
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ens ho tornarà a repetir fins a la sacietat, però ja és allò que diuen, no? Repeteix una 
mentida mil vegades que al final alguna cosa queda. 

Doncs bé, això suposo que és el que està fent, però miri, a part d’escoltar els 
treballadors també hauria d’escoltar els pares, per primera vegada els pares han tastat 
el menjar, fan una roda de tast de menjar i són ells mateixos els que valoren el que 
mengen els seus fills. I permeti’m que li digui vostè parla de moltes coses sense saber 
de que parla, sense saber de que parla perquè evidentment tan sols es tracta aquí de 
dir que és el que fa malament el govern, d’escoltar-se les persones, doncs, que 
evidentment no han sigut aptes per aquesta empresa, i no les ha valorat. I vostès es 
porta com a portaveu, no tan sols el seu grup sinó d’aquelles persones que estan 
descontentes a veure si arreplega algun vot, miri és la seva opció. 

Nosaltres gestionem, estem fent la feina i creiem que la fem bé i si el programa deia 
“a” o deia “b”, escolti al final la gent acabarà valorant el que correspon i en definitiva 
creiem, doncs, que valia la pena externalitzar el servei a l’igual que han fet a bona part 
dels municipis i que s’està fent arreu per donar una millor qualitat de servei i sobre tot 
perquè al final és una empresa professional que acaba gestionant i que una vegada ha 
començat ens donem compte de que es feien coses que no es tenien que fer i 
evidentment, doncs, perquè creiem que les persones que tenim, doncs, ho sabien més 
que nosaltres i per això els hi posava la confiança, però el que no es pot fer mai és 
utilitzar les criatures i la canalla per pressionar a la patronal o a l’Ajuntament per 
obtindre millors rendiments i això és el que va passar i això és el que s’ha sancionat, ni 
més ni menys, no ho oblidi mai. Gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé. 

Alcalde: Permeti’m, cada torn té dos torns d’intervenció  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Però, jo li demano 

Alcalde: Perdoni, vostè n’ha fet dos, jo n’he fet dos. Per tant procediríem perquè sinó 
no acabarem mai. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Ja, però, jo li demanaria poder fer un altre 
torn d’intervenció 

Alcalde: Miri, no, si al final  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: perquè si tanta democràcia hi havia d’haver 
en aquest Ajuntament 

Alcalde: No, si la democràcia 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No entenc, doncs, no puc fer aquest torn 
d’intervenció 

Alcalde: Senyora Rosabel, miri, 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Vull dir senyor Arnó 

Alcalde: Senyora Rosabel. la democràcia no és parlar tan com es vulgui, sinó 
respectar les normes de joc i les normes de joc, dels plens municipals estableixen dos 
torns d’intervenció, dos a cadascú, el secretari ha llegit el dictamen, vostè ha 
intervingut en primer lloc jo li he respòs vostè ha fet la rèplica i jo li he fet l’última 
rèplica per tant ara passaríem a la ratificació, perquè és que sinó en aquí podem estar 
fins demà. 

Si vol a precs i preguntes pot fer el que cregui necessari. Per tant el seu vot si us plau? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Jo només volia constatar que ja hi estem 
acostumats 
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Alcalde: Senyora Rosabel, miri. Torno a insistir vostè ha tingut dos torns de paraula. 
Vostè confon la democràcia amb el llibertinatge i aquí ha d’entendre que són dos torns, 
s’ha de respectar el torn de paraula. 

Es posa el punt a votació obtenint resultat d’empat en primera votació, en segona 
votació queda el punt aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU, amb el 
vot de qualitat del senyor alcalde i cinc en contra del Grup Municipal del PSC. 

Tornem a passar al punt següent que seria 

Ratificació acord referent al cementiri municipal de Caldes d’Estrac 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Senyor Arnó, demano la paraula 

Alcalde: Té la paraula el senyor secretari que llegirà l’acord de ratificació del 
cementiri, també una ratificació d’un acord pres per Junta de Govern i que ara es 
procedirà. Té la paraula el senyor secretari. Gràcies. 

Secretari: L’acord de Junta de Govern és el següent: 

“”” 

1. La Junta de Govern Local en data 19 de juliol de 2010 va prendre l’acord que 

seguidament es transcriu: 

“”” 

1. En data 29 de Març de 2.010 el Ple de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac va aprovar el 

plec de clàusules econòmiques administratives particulars que havien de regir el 

concurs, mitjançant procediment obert, per a la gestió del servei públic del cementiri 

municipal de Caldes d’Estrac. 

2. En data 13 de juliol de 2.010 va tenir lloc l’acta d’obertura de pliques per part de la 

Mesa de Contractació. 

3. En data 14 de juliol de 2.010 el Sr. Secretari emet l’informe preceptiu i l’eleva a la Mesa 

de Contractació. 

4. En data 15 de juliol de 2.010 la Mesa de Contractació fa la proposta d’adjudicació 

provisional a favor de l’empresa “Cabré Junqueras, S.A. del concurs mitjançant 

procediment obert per a la gestió del servei públic del cementiri municipal de Caldes 

d’Estrac, i l’eleva a l’Òrgan de Contractació. 

5. A l’empara d’allò que disposa l’article 54 del decret legislatiu 2/2003 de 28 d’abril pel 

qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Es proposa a la Junta de Govern Local que prengui el següent 

ACORD 

PRIMER:  Aprovar definitivament l’adjudicació del concurs mitjançant procediment obert per a 

la gestió del servei públic del cementiri municipal de Caldes d’Estrac, a favor de l’empresa 

“Cabré Junqueras, S.A.” 

SEGON: Facultar al Sr. Alcalde per a signar tota aquella documentació que sigui necessària. 

TERCER:  Requerir a l’empresa perquè en el moment en que estigui redactat el contracte, el 

signi. Recordant que tant el plec de clàusules econòmiques administratives particulars i la 

pròpia oferta presentada per l’adjudicatari (Cabré Junqueras S.A.), formen part integrant del 

contracte. 
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QUART:  En el moment de la signatura del contracte l’adjudicatari (Cabré Junqueras, S.A.) 

haurà d’haver dipositat la fiança definitiva. 

CINQUÈ: Ratificar el present acord de la Junta de Govern Local pel Ple de l’Ajuntament de 

Caldes d’Estrac. 

          “”” 

2. A l’empara d’allò que disposa l’article 53 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 

d’abril pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 

Catalunya. 

Es proposa al Ple de la corporació de prendre el següent 

ACORD: 

PRIMER: Ratificar l’acord pres per la Junta de Govern Local en data 19 de juliol de 

2010, abans transcrit de forma literal. 

SEGON: Publicar el present acord al BOP i DOGC per a general coneixement. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a l’empresa concessionària del servei, al 

Departament d’Intervenció-Tresoreria i a la Regidoria de Govern Local. 

No obstant el Ple de la corporació amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui 

més oportú. 

           “”” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, el nostre vot serà d’abstenció doncs és 
un tema que ha gestionat directament l’equip de govern i per tant nosaltres no hem 
estat ni el que és la mesa de contractació i per tant ens abstenim. 

Alcalde: Molt bé, doncs queda aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU 
i cinc abstencions del Grup Municipal del PSC. 

Passarem al següent punt de l’ordre del dia que és  

Aprovació definitiva, si escau, del Compte General de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac relatiu a l’exercici 2007 i posteriorment hi haurà el del 2008. 

Secretari: 

“”” 

1. En data 26 de maig de 2010 es va reunir la Comissió Especial de Comptes, tràmit 
necessari per a l’aprovació del compte general de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac 
relatiu a l’exercici 2007. L’esmentada comissió va ser convocada i constituïda 
legalment i en la seva reunió va ser informat l’expedient del Compte General. 

2. En base allò que disposa l’article 212 del text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, es va publicar mitjançant edicte al BOP de Barcelona núm. 141 de 
data 14 de juny de 2010 i en el tauler d’anuncis de la corporació durant el termini de 
trenta dies hàbils a fi de que durant aquest període de temps, es poguessin presentar 
per escrit les reclamacions, les esmenes i les observacions que es cregueren 
oportunes, que haurien d’haver estat resoltes per la mateixa Comissió Especial de 
Comptes. 
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3. Durant aquest període d’exposició al públic no s’han presentat al·legacions al 
compte general 2007 i per tant s’ha d’entendre definitivament aprovat l’expedient del 
compte general 2007 de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac per la Comissió Especial de 
Comptes. 

4. A l’empara d’allò que preveu l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril 
pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

 

Es proposa al Ple de la corporació que prengui el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar definitivament el Compte General de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac relatiu a l’exercici 2007. 

SEGON: Donar trasllat del present acord al Departament de Tresoreria-Intervenció i a 
totes aquelles administracions superiors que tinguin control financer sobre els comptes 
municipals. 

TERCER: Publicar el present acord al BOP de Barcelona per a general coneixement. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més convenient. 

           “”” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Bé, “bueno” abans de 
començar li volem agrair portar avui a votació a aprovació el compte general del 2007 i 
2008 ja que trobàvem a faltar. La Llei d’Hisendes Locals estableix que els comptes 
generals s’han de portar a aprovació com a molt tard l’1 d’octubre de l’any posterior del 
compte que es porta a aprovació per tant les comptes del 2007 s’haurien d’haver 
portat a aprovació l’1 d’octubre de 2008 i les del 2008 s’haurien de portar a aprovació 
l’1 d’octubre de 2009 portem dos anys i un any d’endarreriment ja ho trobàvem a faltar 
i les comptes del 2009 s’haurien d’aprovar l’1 d’octubre del 2010, estem a 27 de 
setembre suposo que també anirem tard. 

Bé, “bueno” vist el compte general de l’any 2007 de la Comissió Especial de Comptes 
el nostre vot serà d’abstenció i serà d’abstenció donat que hem localitzat una sèrie de 
factures que ens generen certs dubtes, concretament unes factures de l’empresa 
INDACER, SL, és una empresa que està registrada com una assessoria fiscal i 
comptable, és a dir, una gestoria i que “bueno” ha facturat a aquest Ajuntament 
factures per concepte de notes de premsa, cosa que no entenem i que ens agradaria 
que l’alcalde o el regidor de l’àrea d’hisenda ens ho aclarís. 

Alcalde: Ja està? 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Sí 

Alcalde: Bé, doncs, jo em pensava que voldria comentar alguna cosa més. En aquest 
cas, doncs, qui el porta a aprovació que és el govern municipal té l’obligació de votar-
hi a favor, entre altres perquè hem compartit exercici, tot i que, hi ha moltes factures 
que també ens sorprenen, sobre tot les que fan referència a qui feia el butlletí 
“Portada” que de cop va cobrar tot l’any, pràcticament i uns pocs dies després de les 
eleccions municipals i a l’igual que tota una sèrie de factures que ens a sorprenen. 

Per tant, per responsabilitat, votarem a favor, el que un servidor, s’abstindrà. Per tant 
queda aprovat per quatre vots a favor del Grup Municipal de CIU i sis abstencions (5 
abstencions del Grup Municipal del PSC i 1 del senyor alcalde). 

Passaríem en el compte general del 2008. 
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Aprovació definitiva, si escau, del Compte General de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac relatiu a l’exercici 2008. 

Secretari: 

“”” 

1. En data 26 de maig de 2010 es va reunir la Comissió Especial de Comptes, tràmit 
necessari per a l’aprovació del compte general de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac 
relatiu a l’exercici 2008. L’esmentada comissió va ser convocada i constituïda 
legalment i en la seva reunió va ser informat l’expedient del Compte General. 

2. En base allò que disposa l’article 212 del text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, es va publicar mitjançant edicte al BOP de Barcelona núm. 141 de 
data 14 de juny de 2010 i en el tauler d’anuncis de la corporació durant el termini de 
trenta dies hàbils a fi de que durant aquest període de temps, es poguessin presentar 
per escrit les reclamacions, les esmenes i les observacions que es cregueren 
oportunes, que haurien d’haver estat resoltes per la mateixa Comissió Especial de 
Comptes. 

3. Durant aquest període d’exposició al públic no s’han presentat al·legacions al 
compte general 2008 i per tant s’ha d’entendre definitivament aprovat l’expedient del 
compte general 2008 de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac per la Comissió Especial de 
Comptes. 

4. A l’empara d’allò que preveu l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril 
pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

 

Es proposa al Ple de la corporació que prengui el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar definitivament el Compte General de l’Ajuntament de Caldes 
d’Estrac relatiu a l’exercici 2008. 

SEGON: Donar trasllat del present acord al Departament de Tresoreria-Intervenció i a 
totes aquelles administracions superiors que tinguin control financer sobre els comptes 
municipals. 

TERCER: Publicar el present acord al BOP de Barcelona per a general coneixement. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més convenient. 

           “”” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Bé, respecte al compte general 
de l’any 2008 volem fer una menció especial a la diagnosi econòmica financera que va 
realitzar la Diputació de Barcelona, la qual va determinar que l’equilibri econòmic 
d’aquesta administració no és l’adequat per un ajuntament d’aquestes característiques, 
també aquesta diagnosi recomana controlar l’aplicació del romanent ja que aquest és 
inferior al cinquanta per cent del valor esperat, encara que l’endeutament d’aquest 
Ajuntament és normal donat que encara no estava aprovat el projecte de les plaques 
solars, amb la qual cosa haurem de veure la diagnosi del proper any de la Diputació 
que segurament serà molt pitjor que la d’aquest any 2008. 

En a l’informe del secretari-interventor de la liquidació d’aquest any 2008 veiem que el 
romanent és de 2.851,07 € en front els 22.884,12 de l’any anterior, és a dir, el 
romanent ha disminuït en a l’any 2008 en un 87,54 %. 
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Tot i així encara que es tanca l’any amb un romanent positiu hem de tenir en compte 
els 110.000 euros de despesa d’aquest any 2008 que van passar al pressupost de 
l’any 2009, en aquest cas la liquidació no seria gens positiva. 

Igual que en la diagnosi de la Diputació de Barcelona el secretari-interventor en aquest 
informe destaca que la liquidació no compleix l’objectiu d’estabilitat fixat pels ens locals 
i que s’hauria d’elaborar un estudi de previsions, aquest informe de l’interventor és a 
data de 5 de març del 2009, avui estem a 27 de setembre de 2010, ha passat ja un 
any i mig i encara no sabem res d’aquest estudi de previsions. 

Per una altra banda a l’igual que en la liquidació de l’any 2007 hi ha una sèrie de 
factures que ens generen uns certs dubtes ja sigui pel seu contingut o la seva 
naturalesa. Passaré a esmentar aquesta sèrie de factures. Les empreses serien 
“Boadas Mas Riera” i INDASER SL, aquestes dos empreses “Boadas Más Riera” i 
INDASER SL. la primera empresa és una immobiliària i la segona una gestoria, la 
primera ja l’he esmentat abans. Aquestes dues empreses tenen la mateixa adreça 
fiscal i les dues facturen per concepte d’impressió i notes de premsa, seria el mateix 
cas que abans. 

Després tenim l’Empresa Industrial Vallvidrera SCP en el que en el seu registre 
aquesta empresa consta que el seu administrador és un familiar directe d’un dels seus 
regidors i a més a més les obres que ha realitzat estan directament relacionades amb 
aquesta regidoria. 

Deixant d’una banda la legalitat o no legalitat d’aquesta concessió el que no podem 
obviar és la moralitat d’aquesta. 

Referent a les obres de l’Escola Bressol abans esmentades, abans comentava que 
aquestes obres van ser unes obres sense un projecte aprovat i sense licitar es van fer 
per un import total de 156.975,83 € un import molt més que superior a l’establert per 
poder portar a terme unes obres sense licitar, d’aquests cent cinquanta sis mil i escaig 
euros, 78.000 euros van anar directament a l’empresa Match Terra casualment la 
mateixa empresa que s’ha emportat els gairebé dos milions d’euros per l’obra de les 
plaques solars. 

També repassant les obres del Casal de Joves seria el mateix cas que les obres de 
l’Escola Bressol, unes obres que es van portar a terme sense aprovació d’un projecte i 
sense licitar, unes obres que també superen per sobre l’import necessari per no haver 
de licitar, es tracta de 109.574,42 € igualment unes obres sense licitar. 

Volia fer referència a unes factures que es van pagar l’any 2008, factures referents al 
Mercat Municipal i la famosa factura de la carpa i el trasllat dels paradistes, una factura 
de 34.580 € que aquest Ajuntament va pagar i que mai es va portar a terme i ja per 
últim les factures de l’empresa Miatec són dues factures que vostè senyor alcalde va 
entregar a l’ICAEN per poder rebre una subvenció i que van estar pagades per 
l’Ajuntament però a l’any 2009 i vostè les va entregar com pagades el 2008. 

Per aquests motius d’aquestes factures i els altres que he esmentat abans el vot del 
nostre grup serà contrari. 

Alcalde: Bé, li recordo que parlem de l’exercici 2008. 

Miri, començaré pel Casal de Joves, al Casal de Joves intervenen vàries empreses, no 
sempre la mateixa i els cent nou mil i escaig euros que vostè menciona no és cert que 
estiguin consignats tots al 2008 ja que es fa obres el 2008 i es fan obres el 2009, per 
tant no és cert el que vostè diu. 

Del tema de la factura del Mercat Municipal, “home” si hagués assistit en el Ple 
corresponent o els seus companys li haguessin explicat alguna cosa jo ja ni m’atreviria 
a mencionar lo que acaba de dir perquè valdria la pena que abans de parlar es mirés 
les factures. 
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El tema de l’Escola Bressol vostè parla de cent cinquanta set mil i escaig euros de la 
totalitat però si es revisés la llei de contractes veuria que es permet el treball per 
administració, en la qual es poden contractar diverses empreses i coordinar aquestes 
a través dels serveis tècnics municipals i sempre i quan aquestes empreses no 
sobrepassin la llei de contractes que en aquests moments està en cinquanta mil euros 
sense IVA d’adjudicació directa. 

Pel que fa a Industrial Vallvidrera que vostè ha mencionat, les obres no depenen de la 
regidoria d’Esports sinó que depenen de la regidoria d’Urbanisme i li he de dir que 
sempre que s’ha contractat aquesta empresa, molt poques ocasions i per tant estem 
parlant de factures que no deuen superar els tres mil, el conjunt de totes elles, 
evidentment s’han demanat pressupostos i és la més econòmica de totes i si és la més 
econòmica de totes em penso que coincidirà amb mi que no cal anar a buscar una 
empresa que costi més diners per fer la mateixa feina. 

I escolti el tema de les previsions que vostè mencionava se’ls hi va explicar ja en un 
Ple, se’ls hi ha explicat dues vegades, una cosa és el que digui en un informe 
l’interventor que diu que s’hauria de fer si és necessari i el tresorer que llastimosament 
no pot estar avui present perquè ha tingut un accident i per tant no pot estar massa 
estona assegut els hi tornaria a explicar el mateix, ja se’ls hi va explicar, cregui’m, 
explicar el mateix a cada Ple, “home” em dona entendre que al final o és que no ho 
entenen o és que no volen entendre. 

Per tant, miri, això és el que hi ha. Jo li agrairia que quan fes crítica del pressupost 
vostè pot criticar moltes coses, pot no veure coses, moltíssimes coses, és evident que 
és la seva obligació de fiscalitzar l’acció de govern però al menys digui-les que siguin 
certes. 

No ens comencem a inventar, ni a sumar. 

Si que és cert que al Casal de Joves es van fer dues intervencions que en total 
sumaven cent nou mil, però una part ja la discutirem quan fem el compte general del 
2009, no ve a “cuento” en el compte del 2008, el 2008 es va gastar el que es va gastar 
i el que diu la documentació. Per tant, si us plau, si ens a cenyim al que ens correspon 
ja té la seva companya que ens ho recordarà a cada Ple tot lo que hem fet malament i 
tot lo que ens hem gastat però al menys ja que parlem de números i parlem, per tant, 
de temes empírics jo li agrairia, si us plau, que es centrés amb el que es gasta en el 
2008, d’això n’estem parlant. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Bé, com ha dit que és 
l’obligació fiscalitzar això és el que estic fent, gràcies per recordar-ho. 

Referent a les obres del Casal de Joves com bé vostè ha dit es van fer en dos anys, si 
en el 2008 i 2009 per 49.600 en el 2008 i per 59.000 en el 2009, resulta que és el 
mateix projecte, no? Les obres, és el mateix projecte el Casal de Joves, no? o són dos 
projectes diferents? 

Alcalde: Ja els hi hem explicat més d’una vegada però miri ho tornem a explicar, una 
cosa és la transformació d’un espai i l’altra és l’ampliació. Òbviament després es fa 
una memòria valorada, un projecte valorat, de un refós de tot el mateix projecte i 
evidentment tot va a parar al Casal de Joves, però quan es treballa amb la rehabilitació 
d’un espai és una cosa i quan es decideix fer l’ampliació n’és una altra. 

És com si al final totes les intervencions que hem fet a la casa de la vila les suméssim, 
sortiria una quantitat esparveradora, però s’han fet en diferents anys, s’han fet en 
diverses etapes perquè evidentment,doncs, hi ha coses que no es poden assumir amb 
un sol exercici, evidentment tot seria la Casa de la Vila, però no el sumem. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: No és el mateix projecte? 

Alcalde: Home, si, si que és el mateix projecte perquè al final acabem fent un projecte 
que ho refon tot i això és el que es va fer amb el Casal de Joves una vegada finalitzat 
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totes les intervencions es va fer un projecte que ho englobava tot entre altres coses 
per poder-se procedir a les legalitzacions de tot el servei per tant es va fer un refós de 
tot. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Vostè mateix m’acaba de dir 
que si que era tot un mateix projecte. 

Alcalde: “Bueno” jo no ho tornaré a explicar, ja ho entén. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Ha quedat bastant clar i m’ho 
acaba de dir que després es va englobar tot en un mateix projecte i la Llei de 
contractes diu que no es pot separar un contracte en dos anys diferents. 

Referent al mateix projecte en dos anys diferents  

Alcalde: Però escolti, són empreses diferents en anys diferents i procediments 
diferents, al final tot lo que s’ha fet d’intervenció de la mateixa manera que tot lo que 
s’hagi fet en el poliesportiu en farem un refós, entre altres coses perquè hi hagi una 
documentació en a l’Ajuntament que avali tot el que s’ha fet. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Referent a la factura del Mercat 
Municipal i a la de Miatec com ja li he dit ho vaig explicar per sobre no volia entrar 
gaire en aquest detall, ja que com vostè bé sap aquest és un tema que està al Jutjat i 
serà el jutge qui digui qui té la raó d’aquest assumpte. 

Referent a les obres de l’Empresa Industrial Vallvidrera, li torno a repetir com li he dit 
que jo no estic aquí jutjant la legalitat o la il·legalitat de l’obra, simplement el nostre 
grup municipal no creu d’una certa moral donar les obres que toquen a una certa 
regidoria a un familiar directa d’un regidor, no li he comentat en cap cas la legalitat o 
il·legalitat d’aquest assumpte només l’opinió del nostre grup municipal que creu que 
això no és gens moral. Cadascú la seva moral és la seva moral. 

Referent a l’estudi de previsions que el secretari interventor d’aquest Ajuntament diu 
que serà necessari l’informe que redacta sobre el compte general del 2008, li recordo 
que la Diputació de Barcelona i el secretari interventor d’aquest Ajuntament diuen que 
aquest estudi de previsions és necessari, el tresorer diu una altra cosa i vostè diu una 
altra però tant l’interventor com la Diputació de Barcelona diu que això és necessari. 

Alcalde: Dispensi, la Diputació de Barcelona on ho diu? 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: A la diagnosi econòmica i 
financera. 

Alcalde: Ho pot ensenyar, si us plau. 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: I tant. Aquí bé surt que 
l’equilibri econòmic de l’Ajuntament, no és l’adequat per tant quan un Ajuntament no 
compleix amb l’equilibri econòmic donat per aquest determinat ens local s’ha de portar 
a terme aquest... 

Alcalde: No, no jo li demano on ho diu 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Aquí no surt 

Alcalde: No surt, 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: la Llei d’Hisenda 

Alcalde: “Vale” no surt. I em pot dir d’on ha tret aquesta documentació? 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Al registre d’entrada de 
l’Ajuntament 

Alcalde: Això està en el registre d’entrada? 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Si, i tant. 
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Alcalde: Està segura? 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: I tant. 

Alcalde: Bé, gràcies 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: De res 

Alcalde: Em sembla correcte per tant no hi ha dubte que vostès disposen de tota la 
informació que entra i surt de l’Ajuntament. 

Bé, les factures, escolti’m, la seva companya es passa el divendres mirant les factures, 
per tant. Es registren igual, però la seva companya es passa tot el divendres mirant les 
factures, bé algun altre comentari?, algun altre comentari? 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: no, res més. 

Alcalde: El seu vot serà, doncs? 

Regidora Elena Diaz del Grup Municipal Socialista: Contrari 

Es posa el punt a votació obtenint resultat d’empat en primera votació, en segona 
votació queda el punt aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU, amb el 
vot de qualitat del senyor alcalde i cinc en contra del Grup Municipal del PSC. 

Passaríem al següent punt de l’ordre del dia que és  

Aprovació, si escau, adhesió al conveni de col·laboració en matèria de 
subministrament d’informació de caràcter tributari a les entitats locals, entre 
l’Agència Estatal d’Administració Tributària i la Federació Espanyola de 
Municipis i Províncies. 

El senyor secretari 

Secretari: 

“”” 

Atès que l’Ajuntament de Caldes d’Estrac té com objectiu el compliment de la llei 
11/2007 de 22 de juny d’accés electrònic dels ciutadans als serveis públics (LAECSP). 

Atès que en l’article 6.2.b de la Llei reconeix als ciutadans el dret a no aportar les 
dades i els documents que obrin en poder de les administracions públiques, les quals 
hauran d’utilitzar mitjans electrònics per obtenir aquesta informació. 

Atès que, per aquesta raó, ha sol.licitat incorporar-se a l’aplicatiu Via Oberta que 
cedeix gratuïtament el consorci d’Administració Oberta de Catalunya que té com 
objectiu facilitar l’intercanvi de dades i documents electrònics entre diferents 
administracions públiques.  

Atès que sota la denominació de Via Oberta s’engloben els diferents serveis, 
desenvolupats pel Consorci Administració Oberta Electrònica de Catalunya 
encarregats de facilitar l’intercanvi de dades i documents electrònics entre les 
administracions públiques amb l’objectiu de substituir l’aportació física de certificats i 
documents en paper per part dels ciutadans, dins del marc d’un procediment 
administratiu en el qual es compta amb el consentiment de l’interessat o amb 
l’habilitació d’una norma amb rang de llei. 

Atès que per requerir les dades en possessió de l’Agència Estatal d’Administració 
Tributària es requereix l’adhesió a un conveni de la mateixa Agència. 

Per tot això, el qui subscriu proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents: 

ACORDS 
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1. Aprovar l’adhesió al conveni de col.laboració en matèria de 
subministrament d’informació de caràcter tributari a les entitats locals, entre 
l’Agència Estatal d’Administració Tributària i la Federació Espanyola de 
Municipis i Províncies. 

 
2. Facultar al Sr. Alcalde perquè signi tota aquella documentació que sigui 
necessària. 

 

3. Comunicar aquest acord a la delegació provincial de l’Agencia Estatal 
d’Administració Tributària. 

 

Tanmateix, el ple amb superior criteri acordarà el que consideri més adient.  

           “”” 

Alcalde: Molt bé, en definitiva del que es tracta és d’aprovar un conveni en el qual 
l’Ajuntament podrà entrar a l’Agència Estatal d’Administració Tributària a fi de buscar 
dades necessàries òbviament codificades i respectant, doncs, totes les directrius que 
hi hagin per la confidencialitat de dades i permetre, doncs, que la ciutadania de Caldes 
quan vinguin a l’Ajuntament, doncs, no sigui tan feixuc el fet d’anar a buscar certificats, 
sobre tot, de l’Agència Tributària i sigui més fàcil, doncs, la gestió interna. 

En principi si el senyor secretari ens pot dir alguna cosa més. O ho he dit bé. 

Secretari: Està ben explicat 

Alcalde: Bé, doncs és això. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, el nostre vot en relació a aquest tema 
d’aquest conveni de col·laboració serà d’abstenció. 

Alcalde: Bé, doncs queda aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU i 
cinc abstencions del Grup Municipal del PSC. 

Passaríem al següent punt de l’ordre del dia que és 

Aprovació inicial, si escau, de l’amortització supressió de les places de 
Director/Directora i d’Auxiliar Educadora de l’Escola Bressol Municipal. 

Alcalde: Dues places que amb la posta en concessió del servei, doncs, evidentment 
no tenen sentit d’existir i queden suprimides, les quals, una d’auxiliar educadora, 
l’empresa allò que dèiem per professionalitat doncs se l’ha quedada sense necessitat 
que ho tingués que fer ja que no estaven a la llista de les subrogacions. Té la paraula 
el senyor secretari. 

Secretari: 

“”” 

1. L’Ajuntament de Caldes d’Estrac ha concessionat el servei municipal d’Escola Bressol. 

2. La concessió implica que la gestió de personal és responsabilitat de l’empresa 

concessionària. 

3. Com sigui que la plantilla pressupostària pot ser modificada amb posterioritat a 

l’aprovació del pressupost. 

4. Els criteris organitzatius del personal són de responsabilitat interna de l’Ajuntament. 

5. No es fa necessari mantenir en la plantilla pressupostària les places de Directora de 

l’Escola Bressol i d’Auxiliar Educadora, coberta fins ara per personal interí. 
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6. Tenint en compte la següent normativa vigent: 

1. Articles 72 i 74 de la Llei 7/2007 de 12 d’abril de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic. 

2. Articles 26, 27 i 28 del Reglament de Personal al servei de les Entitats Locals 

aprovat per Decret 214/1990 de 30 de juliol. 

3. Articles 29, 30 i 31 del mateix reglament. 

4. Article 22 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril reguladora de les Bases de Règim Local. 

5. Article 52 del Decret Legislatiu 2/2003 de 28 d’abril pel qual s’aprova el Text Regòs 

de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya. 

Es proposa al Ple de la corporació de prendre el següent: 

ACORD: 

PRIMER:  Aprovar inicialment l’amortització supressió de les places de Director/Directora de 

l’Escola Bressol Municipal i d’Auxiliar Educadora degut a que mantenir en pressupost unes 

places d’aquestes característiques és innecessària després de que l’Ajuntament hagi 

concessionat aquest servei. 

SEGON:  Publicar el present acord al BOP per un termini de 15 dies per tal que les persones 

interessades puguin fer les al·legacions que creguin oportunes, passat aquest termini sense 

que s’hagin produït al·legacions, l’acord s’entendrà aprovat definitivament. 

TERCER:  Donar trasllat del present acord a l’interessada, al Departament de RRHH i al 

Departament de Tresoreria-Intervenció. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més oportú. 

           “”” 

Alcalde: Molt bé, té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, és evident que si ja hem votat 
contràriament, doncs a la concessió del servei de l’Escola Bressol tampoc podem estar 
a favor de l’amortització d’aquestes dues places. 

Però abans, abans d’entrar una mica a comentar aquest tema recordar i fer incís de 
que el que havia estat regidor d’Educació avui no hi és i que casualment sempre que 
s’ha parlat del tema de l’Escola Bressol ha donat la casualitat que ell no està present, 
simplement fer aquest esment que el nostre grup ha detectat. 

El que li dèiem no podem estar d’acord amb l’amortització d’aquestes dues places si 
evidentment no estem d’acord amb el que és l’externalització de l’Escola Bressol i 
pensem, doncs, que el que és interessant és constatar el procés en que s’ha fet això. 

Ja li hem dit que evidentment no hi ha hagut una aposta de l’equip de govern per 
mantenir les condicions mínimes de l’equip d’educadores perquè aquestes poguessin 
desenvolupar el projecte educatiu del centre, que hi ha hagut una reivindicació per part 
de les educadores que amb la retallada de les condicions no podien desenvolupar 
aquest projecte educatiu, no podien donar la mateixa qualitat, que s’ha obert un 
expedient sancionador de quinze a setze mesos sense feina a la directora de l’Escola 
Bressol i un expedient a totes les educadores. Expedients injustos i fruit de que les 
educadores varen qüestionar la progressiva pèrdua de les condicions que tenien per 
poder donar un servei de qualitat. 

Després el següent pas ha estat l’externalització del servei de l’Escola Bressol i 
evidentment el darrer pas per rematar ja, tot el tema de l’Escola Bressol en quan a 
gestió pública ha estat doncs, l’amortització de les dues places de funcionari interí. 
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Per tant queda ben clar que en lloc de buscar solucions i saber gestionar el bé comú i 
públic com els hi hem dit abans, un bé que feia trenta anys que gestionava 
l’Ajuntament el que han fet ha estat treure’s de sobre i donar-ho en concessió i en 
conseqüència, doncs, amortitzar avui aquestes dues places. 

Pensem que en lloc d’externalitzar el servei i amortitzar les places el que havia d’haver 
fet era mantenir aquest servei, gestionat precisament per l’Ajuntament i evidentment 
mantenir aquestes places de funcionari interí i no contractar tan personal nou a 
l’Ajuntament com s’ha anat contractant podem citar moltíssima gent que s’ha anat 
contractant i en canvi no es mantindran aquestes dues places que ja estaven 
consolidades com a personal funcionari interí en a l’Ajuntament. Podem parlar d’un 
coordinador de comunicació i imatge, un tècnic de joventut, una psicòloga, un tècnic 
superior d’administració general, un tresorer, un tècnic de medi ambient, un tècnic de 
sanitat, un tècnic de recursos humans, dos administratius més i no em refereixo als 
plans ocupacionals i un llarg etcètera de gent que podríem estar anomenant aquí, que 
ha estat contractada de nou per part de l’equip de govern. 

Per tant no podem estar d’acord com dues places que repercutien en un servei tan 
important com és el de l’Escola Bressol, s’amortitzen com a conseqüència precisament 
de l’externalització d’aquest servei i en canvi es fan un constant i progressiu 
desplegament de contractacions, podem dir a dojo per part de l’Ajuntament i per omplir 
el que és el tema de la part més administrativa. Per tant el nostre vot evidentment serà 
contrari a l’amortització d’aquestes dues places. 

Alcalde: Molt bé, li recordo que amb les auxiliars educadores hi ha un expedient 
informatiu, arran de tota una sèrie de queixes dels pares usuaris de l’Escola Bressol i 
això és expedient informatiu. 

Però miri, cadascú quan governa estructura l’Ajuntament com millor sap o com millor 
creu. Estic segur que si haguessin tingut algun tècnic més haguessin detectat la gran 
estafa de la brossa, si és que hi havia intenció de detectar-ho. 

Però miri, com a mínim ara sabem i podem analitzar per on anaven els trets, estem 
gestionant, ho estem fent i creiem que bé i en aquest punt una vegada realitzada la 
concessió ja no té sentit mantenir dues places interines, que per cert eren interines i 
vostès mai havien fet fixes, interines, de l’Escola Bressol. 

Per tant han dit vot contrari, oi que si? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Si, nosaltres hem dit vot contrari, però si em 
permet com que tinc un segon torn d’intervenció 

Alcalde: Sí, faci, faci 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Evidentment l’expedient de les altres 
educadores és un expedient informatiu i el de la directora és un expedient 
sancionador. Però evidentment són expedients injustos, el que passa és que com hem 
dit estava preparant el terreny per després poder passar a l’externalització de l’escola 
bressol. 

L’estructura de l’Ajuntament senyor Arnó nosaltres no la podem compartir, ni podem 
entendre com s’està fent un desplegament de contractacions a dojo, moltes d’elles 
també a dit, “bueno” la majoria a dit, sense tenir en compte els preceptius legals de la 
contractació i evidentment això tampoc es veu, tampoc es veu en el poble, tenim la 
majoria de projectes mig acabats, mig fets, més del tort que del dret, podem parlar del 
mur de les Escales del Fondo, podem parlar de l’aerogenerador que el títol de la 
Portada va ser “s’han acabat les pudors” i resulta que aquest estiu hem tingut les 
mateixes pudors o pitjor. Podem parlar del magatzem de la brigada que també està 
inacabat, podem parlar d’un reguitzell de projectes tots del tort, cap del dret i que no 
demostren en cap moment, doncs, aquesta estructura tan àmplia que vostè està 
creant, posant tècnics i tècnics i tècnics i personal a l’Ajuntament. Realment que pugui 
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ser ben valorat, tot el contrari el poble està brut i deixat i a més a més tots els projectes 
estan més del tort, com li he dit que del dret. 

Per tant no ens vingui a dir el tema de l’estructura de l’Ajuntament perquè pensem que 
l’estructura de l’Ajuntament s’ha ampliat moltíssim sense necessitat i que tampoc es 
veu un resultat de tot això, en quan al tema de la brossa esperem, doncs, que l’any 
que ve ens a surti gratis la brossa perquè és clar si els números que han fet són tant, 
tant, tant, tant increïbles, esperem doncs que l’any que ve puguem tenir la brossa de 
manera gratis. 

I pel tema de l’externalització li tornem a insistir el mateix, nosaltres considerem que 
aquestes dues places no s’havien d’amortitzar i si s’amortitzen avui són conseqüència 
precisament de l’externalització de l’Escola Bressol amb la que no hi estem d’acord. 
Nosaltres mantenir el personal que ja hi havia i no contractar a dojo com s’està fent i 
l’Escola Bressol que fos gestionada com ha estat durant aquests trenta anys per 
l’Ajuntament. 

Alcalde: I pagar seixanta mil euros d’escombraries de més, això si, també. 

Miri, és possible que en algú li surti gratis, però algú haurà de pagar la festa no ho 
oblidi. 

En tot cas ja ho valoraran els ciutadans les obres que s’estan realitzant, li puc dir, que 
escolti’m vostès mentre estaven plegats de braços nosaltres hem fet més obres que 
mai i hem gestionat i això evidentment necessita esforços i recursos i són els que hem 
posat. 

Bé, per tant cinc vots a favor en primera votació  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: suposo que no em permet fer un 

Alcalde: Ha tingut dos torns d’intervenció, oi que si, doncs gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Evidentment ens tocarà callar. Com 
sempre. 

Alcalde: Es posa el punt a votació obtenint resultat d’empat en primera votació, en 
segona votació queda el punt aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de CIU, 
amb el vot de qualitat del senyor alcalde i cinc en contra del Grup Municipal del PSC. 

Passaríem al següent punt de l’ordre del dia que és el que hem comentat abans de 
començar que el retirarem de l’ordre del dia entre altres coses perquè hem tingut que 
modificar una sèrie de preceptes, bàsicament en la memòria i com que no voldríem 
portar-lo a aprovació sense que vostès ho hagin pogut veure i per tant preguntar tot el 
que calgui. L’objecte i el fons és el mateix, però canvia que la memòria i la valoració 
jurídica. Per tant ja tindrem ocasió de portar-ho a aprovació en el següent Ple. En 
definitiva pels que estan presents seria l’ 

Aprovació inicial, si escau, de la modificació puntual del Pla General 
d’Ordenació Urbana de Caldes d’Estrac – Baixada del Sergent. 

Que en definitiva era, doncs reflectir en el Pla General que en el vuitanta-quatre, 
doncs, no hi era, és a dir posar un carrer que existeix, però que bé, documentalment 
no existeix, llavors ja el portarem a aprovació en el següent Ple. 

Passaríem al següent punt de l’ordre del dia que és: 

Aprovació inicial, si escau, de la modificació puntual del Pla General 
d’Ordenació Urbana de Caldes d’Estrac – relativa a l’article 33  tris / habitatges 
plurifamiliars, clau 9 bis de les seves normes urbanístiques. 

Té la paraula el senyor secretari 

Secretari: 
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“”” 

La MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA DE 
CALDES D’ESTRAC – RELATIVA A L’ARTICLE 33 TRIS / HABITATGES 
PLURIFAMILIARS, CLAU 9 BIS DE LES SEVES NORMES URBANÍSTIQUES , 
redactada pels serveis tècnics municipals,  afecta únicament l’articulat de la normativa 
del PGOU per  facilitar una millor i més racional implantació en el terreny de les 
edificacions plurifamiliars en la zona d’Habitatges plurifamiliars , clau 9 bis, regulada a 
l’article 33 tris de la normativa urbanística del vigent P.G.O.U. 

Aquesta Modificació Puntual es regeix per les disposicions del Text Refós de la Llei 
d’Urbanisme de Catalunya, Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, i el Reglament de la 

Llei d’Urbanisme, aprovat pel  Decret 306/2006, de 28 de juliol . 
 
Vist l’art. 71 del TRLUC, una vegada aprovat inicialment l’instrument de modificació del 
Planejament general per part de l’Ajuntament, aquest està obligat a suspendre 
l’atorgament de llicències per un període de dos anys en els àmbits en què les noves 
determinacions comportin una modificació del règim urbanístic, havent-se de publicar 
l’acord de suspensió en el Butlletí Oficial corresponent.  
 

Vist que el Ple de l’Ajuntament és l’òrgan competent per a l’aprovació inicial, de 
conformitat amb l’art. 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el 
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 

Es  proposa al Ple de l’Ajuntament adoptar els següents  

A C O R D  S 

Primer.-  Aprovar inicialment la MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL 
D’ORDENACIÓ URBANA DE CALDES D’ESTRAC – RELATIVA A L’ARTICLE 33 
TRIS / HABITATGES PLURIFAMILIARS, CLAU 9 BIS DE LES SEVES NORMES 
URBANÍSTIQUES , d’aquest municipi.   

Segon.- Obrir un període d'informació publica pel termini d'un mes des de la publicació 
d’un edicte al Tauló d’anuncis de l’Ajuntament , al  DOGC, al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona , un diari de circulació general i web de l’Ajuntament : 
www.caldetes.cat, perquè els interessats puguin examinar l'expedient i presentar les 
reclamacions que creguin oportunes, de conformitat amb el que estableix l'article 83.4 
del TRLUC.  

 

Passat aquest termini sense que s’hagin produït al·legacions o reclamacions 
s’entendrà l’acord aprovat provisionalment enviant-se tota la documentació  a la 
Comissió d’Urbanisme de Barcelona  perquè procedeixi a la seva aprovació definitiva 
si s’escau. 

 
Tercer.- Sol·licitar simultàniament al tràmit d’informació pública els informes als 
organismes afectats per raó de llurs competències, els quals l’han d’emetre en el 
termini d’un mes. 
 

Quart .- Ordenar la suspensió de l’atorgament de les llicències respecte a l’àmbit del 
Sector de  la MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PLA GENERAL D’ORDENACIÓ 
URBANA DE CALDES D’ESTRAC – RELATIVA A L’ARTICLE 33 TRIS. / 
HABITATGES PLURIFAMILIARS, CLAU 9 BIS DE LES SEVES NORMES 
URBANÍSTIQUES , d’aquest municipi per un període de dos anys.  L’acord de 
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suspensió haurà de publicar-se en el Butlletí Oficial de la província de Barcelona  i 
s’haurà de referir a àmbits identificats gràficament 

L’AJUNTAMENT Ple, tanmateix, amb superior criteri acordarà el que consideri mes 
adient. 

           “”” 

Alcalde: Bé, si em permeten els hi explicaré una mica de que va tot això. En definitiva 
és modificar, perquè tothom em pugui entendre, estaríem parlant de les obres que 
estan realitzant a Can Solé, és a dir, davant de l’escola, tota una finca en la qual el pla 
general té aprovat un sector on haurien d’anar vivendes i un altre sector on hauria 
d’anar un hotel. 

En aquests moments el propietari està treballant en fer un resort des de fa temps hi ha 
documentació que ho testifica i dels tres blocs que hi ha construïts faltaria construir 
segons el pla general aprovat el 2004, si no recordo malament, li permetria construir 
tres blocs més. 

En aquests moments el que s’ha fet és suprimir un bloc, substituir-lo per una piscina 
desbordant i dels altres dos blocs substituir-los i en comptes de fer vivendes esperar, 
doncs, uns edificis que englobaran les habitacions de l’hotel. 

És a dir, tindrem un resort, un complex d’apart hotels i hoteler amb unes cent unitats 
entre apartaments turístics i habitacions de 100 unitats, això és entre la carretera de 
Sant Vicenç i la baixada del Pont del Sergent. Que passa?, que l’únic punt de tot 
Caldes que té el que en diríem estructures prefixades, és a dir, que els edificis i els 
presents si em veuen, doncs, els hi podré explicar, és a dir, els edificis s’han de posar 
tal com estan dibuixats. Òbviament això es contraposa amb el fet de que si es vol fer 
un hotel i per tant fer un edifici més estilitzat i menys agressiu en el terreny cal 
modificar precisament aquest punt del Reglament d’Urbanisme. Perquè permeti doncs, 
amb la mateixa edificabilitat, és a dir, amb els mateixos metres quadrats i amb la 
mateixa capacitat fer un edifici molt més estilitzat i que pugui ser d’habitacions d’hotel i 
això és del que es tracta, és a dir, permetre precisament poder moure això a fi que el 
propietari, doncs pugui modificar l’estructura de l’edifici i podem tindre, doncs, un espai 
que ens donarà feina i llocs de treball als ciutadans de Caldes i ens donarà activitat 
econòmica en el municipi per contra del que hi havia en el seu moment que era, 
doncs, cinquanta-una vivendes en el qual no hi estàvem massa d’acord i hem 
aconseguit treballar amb el propietari a fi de tindre un segon Colon en el centre urbà 
de Caldes, en a la zona de Caldes i per tant activitat econòmica i segurament, doncs, 
benefici per tots els ciutadans de Caldes. Té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé nosaltres entenem que el que vostè ens 
ha explicat aquí i el que va explicant-se a les Comissions Informatives que aquesta 
modificació no significa cap compromís amb un projecte concret sinó que el que es fa 
és fer possible que hi hagi un canvi per tal de poder fer les modificacions en el projecte 
de Can Solé, és a dir modificar la normativa del 2003, nosaltres tenim entès. 

Vostè en la comissió informativa ens va fer cinc cèntims el mateix que acaba 
d’explicar, doncs, ara aquí en el Ple del projecte que volen tirar endavant no hem tingut 
cap més informació, divendres jo personalment vaig demanar poder veure aquest 
projecte modificat de Can Solé amb el que estan treballant i la veritat és que no vaig 
tenir oportunitat de veure’l, no se’m va voler ensenyar perquè em va dir que s’hi estava 
treballant i que per tant no ens el podien ensenyar. 

Penso que hagués estat important poder veure’l per saber, doncs, que implica votar 
avui aquesta modificació, és a dir, saber un cop s’hagi aprovat aquesta modificació 
que és el que es vol fer, però evidentment no ho sabem per manca d’informació, per 
tant com que no sabem exactament quins canvis es volen fer en el projecte de Can 
Solé i per tant no sabem que implica votar això, el nostre vot, doncs, serà contrari 
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precisament per això perquè no hem tingut la suficient informació per poder saber que 
es vol fer en un futur precisament a Can Solé. 

Alcalde: Bé, com qualsevol modificació de Pla General, el Pla General contempla les 
normes més elementals sense entrar en el detall i qualsevol modificació de Pla 
General el que fa és precisament això, modificar a fi que després es pugui concretar, 
és impensable i és irrealitzable i entre altres coses perquè tot això ha de seguir un 
procés, ho ha d’aprovar la Comissió d’Urbanisme i no hi ha ningú, al menys si hi ha 
algú que ho conegui que ens ho digui, que es gasti una gran quantitat de diners en fer 
un projecte d’alguna cosa que encara no sap com quedarà. És a dir, ara iniciem un 
procés, una aprovació inicial, això és sotmès a exposició pública es poden fer 
reclamacions, se sotmet després a una aprovació provisional, s’envia a la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de Barcelona que hi diu la seva, que a vegades fa certes 
prescripcions i després de tot això s’aprova definitivament. 

És a dir, que durant tot el procés és susceptible a canvis, òbviament no existeix cap 
projecte, hi ha esbossos, hi ha possibilitats de posar, però fins que els canvis no siguin 
ferms jo no he vist a ningú i jo penso que vostès tampoc que digui que vull fer aquest 
edifici, perquè els edificis s’hauran d’adaptar després a les normes modificades i 
òbviament aquí el que estem fent és modificar Pla General, no estem aprovant cap pla 
parcial, cap pla d’urbanització i res que se li sembli, estem parlant amb genèric i com a 
genèric pot haver unes certes intencions, poden ser una sèrie d’intencions i esbossos 
plasmats, però torno a insistir és impossible perquè no existeix projecte i no pot existir 
perquè si resulta que el que aprovem avui acaba modificant-se susceptiblement a 
través de la comissió d’urbanisme el propietari hauria de refer altra vegada tot el 
projecte, cosa que no succeeix mai i per tant primer es comença per això. 

De la mateixa manera que quan han fet vostès modificacions de Pla General al llarg 
dels setze darrers anys, hem fet això, modificació del Pla General, evidentment no hi 
havia res sobre la taula hi havia possibles esbossos, però entenem que no són ferms 
perquè no tenen res a veure segurament amb el que acaba succeint i aquesta és la 
qüestió, per tant torno a insistir portem a aprovació una modificació genèrica del Pla 
General. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé nosaltres evidentment que sabem el que 
contemplen les normes i quin és el procés que s’ha de seguir, ja ho sabem, no cal que 
ens faci aquesta classe magistral perquè sembla que segons vostè no ho entenguem, 
ho tenim molt clar, ho tenim molt clar, vostè també ho ha de tenir molt clar perquè 
precisament li va passar amb el Pla de les Escoles que va seguir tot aquest procés i 
finalment urbanisme li va tombar el Pla de les Escoles, per tant és coneixedor de tot el 
procés que s’ha de seguir i nosaltres també ho tenim molt clar. 

Per altra banda si que vostès estan treballant amb un possible projecte que és el que 
nosaltres voldríem saber, és el que voldríem saber que justifica aquest canvi i que és 
el que nosaltres votant això ens podem trobar a Can Solé, simplement això, aquesta 
informació no ens ha estat donada, la vam demanar en aquest cas jo personalment, no 
l’he pogut obtenir, no l’hem pogut consultar i per tant no se’ns ha donat cap més 
explicació que simplement el que diu aquest article, que aquest article ja l’entenem i el 
procés que s’ha de fer també l’entenem, el tenim clar, però nosaltres voldríem saber, 
és això que vostè n’ha fet cinc cèntims aquí, amb que es concreta, com es plasma i 
això és el que no hem tingut opció de saber. 

Per altra banda també em sobte que clar,que ens digui tot això de que aquestes obres 
s’estan gestant, que tot això no està fet, perquè precisament a l’acta del Ple del 28 de 
setembre del 2009, quan precisament es va aprovar el que era el crèdit dels dos 
milions d’euros que venia, doncs, a través del Banc de Santander, a través del que era 
el Ministeri, en a l’acta aquesta, consultant aquesta acta a mi vostè em va replicar i 
consta en a l’acta i aquesta acta està aprovada dient-me que la inversió d’aquest 
privat, d’aquests apartaments que s’havien de fer turístics a Can Solé ja estava feta. 
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Li llegeixo literalment i per tant no entenem res. En una acta i en un Ple vostè diu que 
aquesta inversió ja està feta, que aquesta obra està realitzada i ara ens diu que s’està 
modificant aquest projecte i que ni tan sols de moment tenen res en concret, llegint 
l’acta, que és l’acta del Ple del 28 de setembre de 2009 jo li havia insistit amb el tema 
dels apartaments turístics de Can Solé, el fet de que hi ha d’haver-hi un privat que fes 
una inversió del 30% per tal doncs, de poder complir amb el que demanava el Ministeri 
i vostè en el seu propi estil, en aquest estil, doncs de rèplica que ho sap tot em va dir: 

“””El que s’ha justificat és la inversió ja realitzada no la que es realitzarà i qui té quatre 
anys per fer la inversió és l’Ajuntament de Caldes no cap privat, perquè el privat quan 
atorguen el préstec ja ha d’haver realitzat l’obra i per tant s’ha justificat amb llicències 
d’obra atorgades, és a dir, obra ja realitzada qui té quatre anys per fer la inversió és 
l’Ajuntament de Caldes.””” 

Per tant ens quedem una mica descol·locats que en aquesta acta ens digui que a Can 
Solé ja té apartaments turístics i que en canvi avui portin a modificació aquest tema i 
que tan sols, doncs, en siguin capaços d’ensenyar el que es vol fer a Can Solé, per 
tant ull, ull, amb el que pot passar amb aquest tema, ull amb el tema del crèdit de 
2.000.000 d’euros que venien del Ministeri perquè ens podem trobar que tot aquest 
tema se’ns compliqui perquè pensem que no ha estat gestionat d’una manera curosa, 
sempre ho hem dit i ara ens trobem, doncs, que en aquest moment hi ha una 
modificació puntual del Pla General i això que significa? significa que si hi ha alguna 
modificació puntual del Pla General hi ha dos anys que la zona modificada queda 
afectada per la suspensió de llicències d’obra, per tant, si vostès volen fer aquest nou 
projecte i el faran un cop s’hagi modificat, doncs, aquesta modificació puntual del Pla 
General es trobaran que aquests nous projectes no els poden tirar endavant perquè hi 
ha una congelació de les llicències d’obra perquè precisament queda la zona afectada 
per la modificació i la suspensió de la llicència d’obres. 

En tot cas el que hauran de fer és tirar endavant el projecte que havien presentat en el 
Ministeri, si és que en aquell moment tenien llicència d’obres, però per tant no serà el 
que vostès estan plantejant en aquests moments, per tant nosaltres no podem votar a 
favor d’això, votem en contra i per tant, doncs el nostre vot serà contrari. 

Alcalde: Realment ni ha entès, ni sé el que ha explicat, però miri, jo li explicaré 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Potser no ho entén perquè no vol, perquè 
són temes molt delicats. 

Alcalde: És un problema, si segurament que és un problema de coneixement. 

Miri, li explico, la inversió que es justifica és de la part ja feta i tots els presents i tota la 
gent del municipi quan es passeja per allà ja veu una sèrie d’edificis realitzats, aquells 
edificis tenen un valor, tenen unes llicències d’obra que es quantifiquen aprovades per 
Juntes de Govern, aprovades per Juntes de Govern amb llicències donades i pagades 
i per tant el que es justifica en el Ministeri és la quantia d’allò que ja està atorgat i 
realitzat. 

El que vostè m’està dient no té res a veure amb tot això perquè en tot cas, escolti’m el 
que faci el privat en un futur, ja ho farà però la quantia i la quantitat justificada és la 
que està feta i tothom pot anar-hi i tothom pot veure que ja està fet, ara si la inversió 
de tot el reforç potser val vint o trenta milions i nosaltres amb les llicències vam 
justificar-ne dos milions sis-cents mil euros, tothom pot entendre que la feina feta en 
allà té el valor que té. 

Per altra banda, escolti’m, el tema dels dos anys de suspensió és en el cas de voler 
modificar un pla general fent una suspensió potestativa i una cautelar que són més 
d’un any, en cas de que l’Ajuntament volés suspendre un entorn determinat per 
estudiar que fer. Una modificació de Pla General definida com la que tenim en aquí i 
que n’hem fet més d’una, per tant no li estic descobrint res de nou triga el que triguen 
els tràmits, és a dir, pot trigar sis mesos, pot trigar set mesos, pot trigar vuit mesos en 
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funció una mica de com acaben funcionant els tràmits, és a dir, aprovació inicial, trenta 
dies d’exposició pública, aprovació provisional, és a dir, ens en anem als dos mesos, 
s’envia a la Comissió Territorial d’Urbanisme que té un màxim de quatre mesos i si 
realment la comissió no hi veu objeccions queda aprovada, per tant estem parlant amb 
un període de sis, set mesos, anant ràpid i evidentment si hi ha objeccions podem anar 
potser fins als nou, deu o onze mesos, en tenim de tots colors i a la casa, a 
l’Ajuntament, n’hi ha de tots colors, per tant això dels dos anys no és cert, repeteixo, 
dos anys seria si l’Ajuntament volgués suspendre una zona determinada per estudiar, 
cas que ha passat, Ca l’Arboix o cas que ha passat a Can Muntanyà en el qual els hi 
van desestimar el Tribunal Superior de Justícia. 

Per tant, escolti’m, no vulguin confondre perquè lo del FOMIT és una cosa que no té 
res a veure i s’ha justificat amb la inversió ja feta i aquí hi ha un privat que vol invertir a 
Caldes i que està treballant i per tant està demanant tota una sèrie de modificacions 
necessàries per acabar fent un espai en el qual molta gent de Caldes segurament hi 
trobarà feina, més que potser en el Colon, miri que li dic, però bé, si us plau, centris 
una miqueta, no confongui perquè al final acaba explicant una pel·lícula que realment 
inclús dubto que vostè l’entengui. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, si em permet dir-li que el que no vol 
entendre és vostè senyor Arnó, eh?, el que no vol entendre és vostè perquè 
precisament no li interessa, eh?. Vostè ens diu que la inversió que justifica en el 
Ministeri és la part ja feta, aviam, no hi ha cap part que estigui acabada i menys encara 
siguin apartaments turístics i això ho sabem, vull dir, que es va demanar una llicència a 
posteriori però que no són apartaments turístics, per tant el que vol confondre és vostè 
en no admetre que s’ha fet una irregularitat en allà, pensant doncs, fer passar una 
cosa per una altra i més ara si em justifica, doncs que el que em diu vostè que 
justifiquen en el Ministeri es aquesta obra que ja està feta que tots sabem que no està 
feta i menys que siguin apartaments turístics, per tant senyor Arnó, vull dir que el que 
vol confondre i el que vol desviar és vostè, no nosaltres i nosaltres no ho veiem gens 
clar això, i li tornem a repetir, ull, ull amb aquest crèdit del dos milions d’euros. 

Nosaltres sempre ho hem dit i ho tornem a reiterar i temps al temps, veurem que 
passa amb això. 

Alcalde: Molt bé, sap que els hi passa? que qui ho tenen complicat són vostès perquè 
han dit per activa i per passiva que en allà no hi anaven cap mena d’apartaments 
turístics que no hi anava cap mena d’hotel i ara s’estan donant compte que els passos 
s’estan realitzant, acabarà sent un resort en el qual seran apartaments turístics, seran 
habitacions d’hotel, les instal·lacions que s’han demanat i que s’han executat són de 
serveis per hotel i s’estan donant compte que han ficat la pota fins el coll. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, en cap moment nosaltres hem posat la 
pota, en tot cas qui corre el perill de que aquests dos milions els hagi de retornar és el 
poble de Caldes, si això no es compleix i ara després de tres anys comencen a 
modificar el projecte i aquí, la veritat, no ho veiem gens clar, és un tema que nosaltres 
hem d’aprofundir perquè precisament ara ens diu que el que està justificat és la 
inversió que ja estava feta quan tots sabem que aquells apartaments no són 
apartaments turístics, per tant senyor Arnó li repeteixo, compte amb aquest tema, 
compte amb aquest tema que Caldes no es trobi que d’aquí a dos anys hagi de 
retornar aquests dos milions d’euros. 

Alcalde: No hi pateixi, perquè mentre hi siguem nosaltres, no retornarem res. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Temps, al temps. 

Alcalde: El seu vot si us plau? 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Ja li hem dit, era contrari. 
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Alcalde: Es posa el punt a votació obtenint resultat d’empat en primera votació, en 
segona votació queda el punt aprovat per cinc vots a favor del Grup Municipal de 
CIUm amb el vot de qualitat del senyor alcalde i cinc en contra del Grup Municipal del 
PSC. 

Passarem al següent punt de l’ordre del dia que és 

Aprovació, si escau, del Pla d’Acció per l’Energia Sostenible de Caldes d’Estrac 
(PAES). 

Alcalde: Llegirà el senyor secretari. 

Secretari: 

“”” 

1: En col·laboració entre la Diputació de Barcelona i l’Ajuntament de Caldes d’Estrac ha estat 

elaborat el Pla d’Acció per l’Energia Sostenible d’aquest municipi. 

2: L’Ajuntament de Caldes d’Estrac és conscient de la problemàtica que se’n deriva de les 

emissions de gasos d’efecte hivernacle i es va sumar al Pacte d’Alcaldes/alcaldeses el dia 9 de 

març de 2009. 

3: El Pla d’Acció per l’Energia Sostenible de Caldes d’Estrac té com a objectiu bàsic definir les 

accions que el municipi ha de dur a terme per a superar els objectius de la Unió Europea per a 

l’any 2020 anant més enllà de la reducció del 20 % de les emissions de CO2 en el territori. 

4: Un cop redactat l’esmentat Pla és necessari procedir a la seva aprovació. 

5: A l’empara d’allò que disposa l’article 53 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril pel qual 

s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya es proposa al Ple de la 

Corporació de prendre el següent 

ACORD 

PRIMER: Aprovar el Pla d’Acció per l’Energia Sostenible de Caldes d’Estrac redactat 

conjuntament entre la Diputació de Barcelona i l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

SEGON: Facultar al senyor alcalde perquè pugui signar tota aquella documentació que sigui 

necessària. 

TERCER: Donar trasllat del present acord a la Diputació de Barcelona Àrea de Medi Ambient i a 

la Regidoria de Medi Ambient de l’Ajuntament de Caldes d’Estrac. 

No obstant el Ple amb el seu superior criteri decidirà allò que cregui més oportú. 

           “”” 

Alcalde: Bé, aquest pla, que ja vaig explicar a l’anterior ple, fa dos mesos que vostès 
van demanar que el deixessin sobre la taula per poder-se’l estudiar amb més 
deteniment i la veritat és que ens ha sorprès perquè durant aquests dos mesos no 
l’han vingut a veure, ni s’han preocupat d’ell. M’imagino que no em demanarà ara que 
el deixem altra vegada sobre la taula dos mesos més, perquè l’únic que han 
aconseguit és endarrerir la seva aprovació. Jo entendria que inclús a la Comissió 
Informativa m’haguessin demanat més informació o ens haguessin demanat còpies 
d’algun document per poder-se’l estudiar amb deteniment a casa, no sé. 



AJUNTAMENT DE CALDES D’ESTRAC                                                       PLE 11/10 –- 27 de setembre de 2010 35 

 

Escolti’m un retard de dos mesos al·legant que se’l tenien que estudiar amb molt de 
deteniment, la veritat em permet valorar molt bé quina és la feina que fan, és a dir, el 
no perquè no a fi d’intentar “retressar” les aprovacions de tot allò que es porta en els 
plenaris i a fi doncs, d’intentar, evidentment desgastar el govern, com no? però no 
avançar res, segurament això és el que feien vostès, és a dir, si mirem els punts dels 
ordre del dia dels plens de mandats anteriors veurem que estaven pràcticament buits 
de contingut i en aquí no baixem de deu punts a cada ple. 

Miri nosaltres treballem i per tant portem a aprovació aquest pla de l’energia sostenible 
fet per la Diputació de Barcelona. 

No rigui senyor González perquè més aviat és de pena. 

Però portem a aprovació, això realitzat per la pròpia Diputació de Barcelona en el que 
estableix doncs tots els paràmetres que l’Ajuntament de Caldes i per tant tot el 
municipi hauria de complir per acabar sent sostenible, que poc ens hi faltarà perquè a 
la que entri en funcionament en breu les plaques fotovoltaiques doncs, bé, 
pràcticament estarem al 70 % del consum del que generem en àmbit municipal, 
òbviament, caldrà fer un esforç per part de tota la ciutadania de col·laborar en que 
Caldes sigui, insisteixo un municipi sostenible ho hem començat a fer donant 
bonificacions en els IVIS i en a les llicències d’obres, ara tan sols falta esperar a fi de 
que els ciutadans puguin contribuir i tots aquells que vulguin i que tinguin pretensió de 
fer accions sostenibles, instal·lació d’elements que permetin precisament tindre 
aquestes bonificacions que no dubtin a vindre a l’Ajuntament i si hi ha subvencions 
d’entitats superiors els ajudarem a fer les tramitacions o al menys a dirigir-los. Un pla, 
la veritat, força ampli on es recull tan l’aparcament fotovoltaic de la Nacional II, com 
totes les instal·lacions que s’estan instal·lant o que es poden instal·lar en els edificis 
municipals així com les que ja estan fetes, les tèrmiques de la piscina, les tèrmiques a 
l’escola bressol, les tèrmiques en el CEIP i tot això queda avalat per aquest pla 
d’energia sostenible fet per tècnics de la Diputació de Barcelona en el qual ens sentim 
molt satisfets ja que ens ajuda a fer entendre a la ciutadania que tot allò que hem fet, 
ha estat pel bé de Caldes a diferència doncs, d’aquells que criticar per criticar i dir no 
perquè no, doncs, queda prou retratat en aquest Pla. Moltes gràcies, té la paraula. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, primer de tot tranquil·litzar-lo perquè 
l’hem vist el Pla i sabem, doncs, perfectament de que tracta, vull dir que tranquil 
perquè parlarem amb fonament i amb causa ara mateix quan expliquem, doncs, el 
nostre posicionament sobre aquest tema d’aquest pla d’acció per l’energia sostenible 
de Caldes d’Estrac. 

Segon veurà que no és el no perquè no, sinó el no que nosaltres podem dir, quan diem 
no és precisament un no fonamentat i raonat, en cap moment nosaltres hem fet, 
doncs, una oposició en el que no donem les alternatives i justifiquem el que estem 
dient. I després, evidentment, dir-li que el nombre de punts que vostè pot portar en el 
Ple o que porta durant aquests plens no té res a veure amb el contingut i amb la 
qualitat que després es desenvolupen o es porten a terme aquests punts. I em sembla 
que durant aquesta legislatura tenim un clar exemple i molts bons exemples de 
realment la qualitat brilla per la seva absència, per tant que hi hagi més punts per 
aprovar en un Ple no vol dir res, no té res a veure amb el contingut i menys amb la 
manera de portar a terme el desenvolupament de tots aquests punts que com hem dit 
la qualitat en aquests projectes que abans ja hem esmentat brillen per la seva 
absència. 

Ara en relació al que ens ocupa, que és el Pla d’acció per l’energia sostenible de 
Caldes d’Estrac. Evidentment el que és l’objectiu i la filosofia del pla i estem totalment 
d’acord i sempre hem defensat, doncs, que estem a favor del que són les diferents 
accions relacionades amb l’energia sostenible. En aquest pla es presenten quaranta-
nou accions algunes de les quals ja han estat realitzades i altres s’estan portant a 
terme per part, doncs, del seu equip de govern, a tall d’exemple algunes d’aquestes 
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són, doncs, la col·locació de plaques fotovoltaiques del pàrking de la Nacional II, les 
plaques solars del sostre del CEIP Sagrada Família, el canvi de faroles per la millora 
d’eficiència energètica i les plaques de la piscina municipal. 

L’experiència de com han gestionat i s’han portat a terme tots aquests projectes per 
part de vostès, de l’equip de govern fa que no hi podem estar en absolut d’acord. No 
s’ha fet de manera rigorosa i seriosa i per l’altra aquesta aposta que a vegades s’ha fet 
per les diferents energies sostenibles ha fet que es quedessin en abandó altres 
accions d’intervencions del municipi que són més urgents i necessàries. Per exemple 
en el pàrking de la Nacional II on han instal·lat les plaques fotovoltaiques la seva 
actuació no s’ha fet d’una manera rigorosa i seriosa i comportarà pèrdues 
econòmiques molt importants, ja els hi hem dit vàries vegades i evidentment els hi 
tornem a reiterar, ja sé que no li agrada sentir les coses que vostè no ha fet ben fetes, 
les malifetes, però nosaltres els hi repetirem i reiterarem les vegades que facin falta 
perquè és que no hi ha cap més lectura, només hi ha aquesta que les coses no s’han 
fet ben fetes i en aquest cas que ens ocupa que és el tema de les plaques que s’han 
col·locat en el pàrking de la Nacional II ha estat així. 

S’han col·locat, doncs, 1440 plaques fotovoltaiques en un pàrking que ja existia i com 
veurem s’ha rebut una resolució a l’Ajuntament en data 4 d’agost del 2010 del Ministeri 
d’Indústria en el que diu que no s’admet la sol·licitud de l’Ajuntament per poder obtenir 
el permís de connectar-se a la xarxa i per tant generar energia. Per tant les plaques tot 
hi estar col·locades i estar tot acabat no produeixen energia, doncs no està connectat 
a cap xarxa elèctrica. L’empresa ja ha cobrat els dos milions d’euros i a vostès encara 
els hi falta complementar documentació al Ministeri d’Indústria per poder optar a tenir 
el permís. 

Fins que l’Ajuntament no hagi lliurat tota la documentació completa no entrarà en a la 
llista d’instal·lacions a autoritzar i aquesta llista s’ordena precisament per l’ordre en que 
ha estat presentada la documentació i es va adjudicant per trimestres. Per tant han 
començat la casa per la teulada, eh? i caldrà que ens expliquin a quins interessos 
respon aquest procediment que precisament han seguit perquè el primer que cal fer en 
una instal·lació fotovoltaica és saber a quin preu es podrà vendre per tal de poder fer 
l’estudi de viabilitat econòmica, quin preu es podrà vendre l’energia i el preu no se sap 
fins que s’obté l’autorització administrativa de l’Estat, del Ministeri d’Indústria. A partir 
d’aquí un cop se sap el preu cal fer la compra de la instal·lació al millor preu del mercat 
perquè els darrers dos anys estan permanentment a la baixa per anar pal·liant la baixa 
del preu de venda de l’energia produïda, els preus a que han calculat la subvenció i 
que figuren els números en que es van basar avui per avui són gairebé la meitat i 
continuen baixant. 

Clar nosaltres ens preguntem perquè han comprat tan car, tant de temps abans sense 
saber el preu de la venda de l’energia, eh? a qui ha beneficiat aquesta decisió? 
evidentment al poble de Caldes, no. 

Segon ens trobem que han estat dos anys per obtenir un permís que encara no tenen, 
per tant els hi hem de dir que aquí hi ha hagut una pèssima capacitat de gestió i que 
evidentment pagarem caríssima els caldencs. 

Tercer tampoc evidentment podem estar d’acord amb el destí majoritari que han donat 
vostès aquests dos milions d’euros, els hi hem dit altres vegades i els hi tornarem a 
repetir pensem que no és cap infraestructura turística, aquest pàrking en el que han 
col·locat, en el que han instal·lat unes plaques fotovoltaiques sobre un pàrking que ja 
existia, un pàrking que precisament havia fet el govern socialista i el que han fet vostès 
ha estat col·locar aquestes 1440 plaques fotovoltaiques, per tant això no és un tema 
d’infraestructura turística i evidentment no ajudarà a Caldes a situar-se en un lloc 
competitiu dins els termes turístics, pensem que hagués estat molt millor gastar 
aquests dos milions d’euros precisament en el que és el Passeig dels Anglesos que 
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bona falta li fa o a algun altre projecte que hagués situat turísticament a Caldes a nivell 
competitiu turístic. 

A més a més un altre tema, segons els números que van presentar en el pressupost 
d’aquest 2010, aquesta horta solar havia d’estar ja acabada al mes d’abril i havien 
d’estar facturant i per tant els ingressos del pressupost estan contemplats amb els 
ingressos que ja havia de generar la venda d’aquesta energia i de moment d’això res 
de res, per tant aquesta és la realitat per més números que ara vostè ens vulgui 
presentar, la realitat és que això no està connectat, segons vostès el mes d’abril ja 
havia de generar energia i de moment no l’està generant, val? 

Després quina és la finalitat d’aquestes plaques?, doncs avui dia el que fan aquestes 
plaques és simplement ser un “parasol” dels cotxes i podem dir que és el “parasol” 
més car del món perquè en aquests moments no s’està obtenint cap mena d’ingrés de 
tota aquesta instal·lació i en canvi l’empresa ja ha cobrat i en aquests moments qui ha 
sortit beneficiat no ha estat el poble de Caldes sinó l’empresa. 

Un altre tema en el qual tampoc podem estar d’acord i que recull en aquest projecte 
que avui es porta a aprovació, el tema de les plaques del sostre del CEIP Sagrada 
Família, en aquí també es recull en aquest projecte que avui es porta a aprovació les 
plaques que es van col·locar al sostre de l’Escola Sagrada Família, tampoc podem 
estar-hi d’acord, s’han gastat els diners del FEIL, els coneguts diners del Zapatero, del 
Fons Estatal d’Inversió, uns diners extres i que a més a més van venir del govern 
central en posar unes plaques solars al sostre del CEIP Sagrada Família, quan l’escola 
té moltes altres necessitats, més urgents, com per exemple, haver fet el tancament 
d’alumini de totes les portes i finestres per posar un exemple. 

És més l’estudi que avui porten a aprovació els hi diu ben clar que hauran d’intervenir 
en les finestres de l’escola, doncs, tal com està ara fa perdre tota l’efectivitat de les 
plaques que ja han col·locat, per tant, el mateix estudi que vostès avui porten a 
aprovació els hi diu que primer s’havia d’haver actuat amb el tancament d’alumini de 
l’escola perquè, doncs, es perd tota l’efectivitat de les plaques que han col·locat, per 
tant pensem que el primer hagués estat correcte fer el tancament de les finestres i 
després en tot cas fer posar aquestes plaques, no gastar els diners del FEIL 
precisament per posar aquestes plaques. 

Un altre projecte que es porta a aprovació avui aquí en aquest Pla, les plaques de la 
Piscina Municipal, de moment la piscina encara no funciona, aquest estiu no ha 
funcionat oberta al públic i és digne de recordar que va passar quan van posar 
aquestes plaques, eh? les van posar la mateixa empresa Match Energy i que ha fet el 
pàrking i que ha fet moltíssimes altres obres en aquí en a l’Ajuntament de Caldes i les 
van posar que les tapava l’ombra d’un avet i la veritat, vull dir, va ser un tema molt 
comentat que la gent recordava la dita de “Sant Pol quina hora és?”, perquè aquestes 
branques de l’avet tapaven les plaques fotovoltaiques, fins i tot va sortir una plataforma 
que en deien “Salvem l’avet del poliesportiu”, després es van tallar les branques de 
l’avet, per sort no es va treure tot l’avet i aquestes plaques la veritat és que no sabem 
ni tan sols si estan connectades perquè evidentment la piscina aquest estiu no ha 
funcionat oberta al públic. 

Bé, un altre exemple que també recull aquest projecte que aporten avui a aprovació, 
és el canvi de les faroles per la millora de l’eficiència energètica, on vostè senyor Arnó 
quan l’Institut Català d’Energia li va requerir que l’Ajuntament aportés les factures 
originals acreditatives de la realització de l’obra així com les certificacions sobre les 
actuacions realitzades va enviar dues factures que són presumptament totalment 
falses i que tenien com a única finalitat aparentar la realitat dels treballs efectuats i els 
pagaments realitzats. 

Per tant davant de tota l’experiència que tenim de com han gestionat el tema de la 
construcció i explotació dels sistemes de producció d’Energies renovables, que avui 
precisament es recullen en aquest Pla d’acció d’energia sostenible que volen aprovar 
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nosaltres els hi hem dit que estem en totalment desacord com s’ha gestionat fins ara i 
com que no sabem com es gestionarà amb un futur el nostre vot és d’abstenció. 

Alcalde: Jo li agrairia que abans de criticar qualsevol cosa es visiti les instal·lacions 
perquè la veritat jo no sé quines branques han tallat a l’avet, potser deuria ser aquesta 
matinada, miri la inversió de l’Escola CEIP a l’igual que les sortides d’emergència i les 
de les portes que s’han fet recauen sobre el qui té l’obligació de fer això que és el 
Departament d’Educació com vostès molt bé saben i l’Ajuntament de Caldes no ha de 
destinar recursos a pagar allò que al Departament li correspon per llei, si que paga lo 
que són les depeses corrents, és a dir, els manteniments i la finalitat de situar plaques 
tèrmiques, és a dir, d’aigua calenta sanitària al sostre del CEIP obeeix a fi de que ens 
estalviem despesa corrent amb gas. Com molt bé vostè diu les finestres estan fetes un 
nyap des de fa molts anys i el que passa que és clar, ningú se’n recorda dels anys que 
no s’hi ha intervingut. Perquè és clar les finestres no s’han fet malbé en els tres darrers 
anys, eh?, les finestres ja porten la seva història, una escola de més de trenta anys i 
vostès se’n recorden que es tenia que invertir, ara. 

Bé, en tot cas ho haguessin demanat al Departament quan corresponia perquè no ho 
han fet i porten set anys de govern a la Generalitat. Si que la pressió i per tant la feina 
feta amb l’AMPA i aquest govern hem aconseguit com a mínim s’intervingui en els 
temes de més seguretat, és a dir, sortides d’emergència, inclús el propi Ajuntament va 
tindre que arreglar els esglaons de pedra, ja existents perquè estaven mig esberlats 
amb el perill que això podria suposar i la intervenció en els sostres de P4 i 
properament es faran intervencions en el sostre de P3. Tot i que no ens correspon 
creiem que són mesures de seguretat que cal abordar. 

La documentació que vostè feia referència del Ministeri, miri, la previsió era de cobrar 
a 0,32 segurament cobrarem a 0,29, però pràcticament això no afecta ja que el quadre 
de finançament després de retornar el crèdit deixa més de quatre milions d’euros a 
favor de l’Ajuntament de Caldes i per tant de tot el municipi quan en vint-i-cinc anys 
això finalitzi. Em sembla que és una aposta, jo penso que prou important, òbviament 
tots els començaments tenen les seves dificultats, dificultats que a vegades topen amb 
els canvis de pensament d’un President espanyol que no te “rumbo” i que avui dic “a” i 
demà dic “b” amb un President que avui canvia la tarifa i demà dic que canviaré 
retroactivament, això evidentment afecta no tan sols a les plaques de Caldes sinó que 
afecta arreu. 

I escolti’m lo del canvi de peticions de documentació és prou evident perquè només cal 
repassar les normatives que es publiquen de tant en tant quan algú es desperta i diu 
“escolta ara vaig a canviar-ho”. Cada mes tenim una normativa nova pràcticament. 

L’empresa no ha cobrat la totalitat, òbviament, perquè està esperant a finalitzar, és a 
dir, que es pugui cobrar. 

I escolti’m l’aposta d’aquest Ajuntament era obtindre una inversió, realitzar una inversió 
que permetés el retorn dels crèdits sense necessitat de retornar-ho en despesa corrent 
i per tant això és el que hem fet, és a dir, ja li repeteixo el quadre de finançament 
permetrà que en vint-i-cinc anys tot i retornar els crèdits de dos milions d’interessos 
d’un 0,5 % fixa anual, doncs, durant quinze anys ens permetrà tindre un benefici 
superior als quatre milions d’euros amb un creixement mig d’un IPC d’un dos per cent 
anual. Això ens permetrà que aquests quatre milions reinvertir-los en anualitats a tot 
Caldes, evidentment no s’ha d’invertir tot de cop vostès si se’ls haguessin gastat els 
dos milions invertint directament en una sola obra i quan hagués sigut el moment de 
retornar els crèdits dificultats i haguessin hagut. Nosaltres hem preferit fer una inversió 
que ens aporti recursos i aquests recursos després destinar-los en el futur i això és el 
que hem fet i és possible que haguem trigat més o menys, però miri el document que 
vostè menciona del Ministeri, s’ha fet recurs òbviament era perquè faltava una 
autorització administrativa que marca el que porta la Generalitat i que segons sembla a 
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dia d’avui, ara requereix precisament el final d’obra, és a dir, òbviament abans no es 
podia enviar. 

Però miri li explicaré FECSA-ENDESA suposo que una empresa poc sospitosa 
d’amiga de no sé qui i ens diu: “Estimat senyor, els alts índex de radiació solar que 
presenta el nostre país juntament amb les atractives retribucions garantides pels últims 
reials decrets han provocat un augment exponencial de la potència solar instal·lada a 
Espanya. La seva empresa (per tant es refereixen a l’Ajuntament) ha apostat en 
aquest tipus d’energia i ha obtingut durant el 2010 les autoritzacions necessàries per 
poder abordar un projecte solar”. 

Evidentment aquesta gent quan escriuen alguna cosa es documenten més que vostè, 
òbviament. Però miri la instal·lació entrarà en funcionament és cert, amb algun retard, 
si, però entrarà en funcionament deixarà grans beneficis en el municipi de Caldes 
podent retornar aquests i segurament en demanarem més. I permeti’m que li digui, 
escolti’m no posi en dubte els concursos públics perquè s’han fet més concursos 
públics que mai en el qual han intervingut més empreses que mai i a les dos obres que 
vostè ha dit, la de les tèrmiques de la piscina, escolti, van intervenir si no recordo 
malament tres o quatre empreses i s’ho va emportar el que més econòmicament ho 
portava i després la d’inversió en l’aparcament fotovoltaic es van presentar set 
empreses i va guanyar la que més econòmicament i més avantatjosament sortia i 
escolti’m, vostès ho han denunciant per activa i per passiva, el que passa que s’estan 
trobant que ningú els fa cas, ni el jutjat ja els fan cas. 

I permeti’m les factures que vostès han denunciat de l’Icaen que van dir que si eren 
falses, escolti les han pagat, l’Icaen ja les ha pagat des de fa gairebé un any, després 
de passar pels propis serveis jurídics de l’Icaen, els quals vostès van fer la denúncia, 
una denúncia que vull recordar que tan sols pretenia que es retirés una subvenció i 
que tots els ciutadans de Caldes acabessin pagant de la seva butxaca el fet de que 
s’instal·lessin uns fanals, un servei en el qual vostès mai van tindre en consideració. 
És a dir, vostès en comptes de treballar pel municipi l’únic que pretenen és buscar de 
tota manera amb els seus contactes, en els governs els quals els hi queda poc, però 
que encara i són que treguin els ajuts i treguin les subvencions que Caldes 
merescudament s’ha guanyat. Més subvencions que mai, més ajuts que mai, perquè 
són justos i Caldes se’ls mereix. Hem treballat més que vostès, això és el que no els hi 
agrada, això és el que els hi “senta” malament i per tant tenen que buscar els tres peus 
al gat. 

Però la realitat és que a final d’any això estarà instal·lat, estarà en funcionament, 
produirà energia i evidentment produirà energia perquè Caldes tingui un bon 
finançament de futur, cosa que ens permet no haver de pujar els impostos any rere 
any, dos anys i aquest any el tercer que no pujarem els impostos. Moltes gràcies. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Bé, nosaltres no busquem evidentment tres 
peus al gat el que fem és com molt bé ens toca fer la tasca de controlar el govern i en 
aquesta tasca de controlar el govern ens trobem amb tot el que exposem en aquí, el 
que passa és que jo entenc, entenc que no agradi el que nosaltres diem i entenc que 
no agradi el que demostrem perquè és clar, evidentment es posa en molt entredit 
l’acció de govern que segons vostè tan genial i tan de manera superbona estan fent. 

Prenem nota, prenem nota del que ha dit aquí, que a final d’any les plaques estaran 
connectades, que començaran, doncs, a generar energia, prenem nota i esperem que 
no passi com amb les obres de la Isla, que s’havien de començar el 13 de setembre i 
ara resulta que no es començaran fins el gener, eh?, per tant queda dit a finals d’any i 
esperem i desitgem que no passi com amb les obres de la Isla. 

Vostè senyor Arnó pot dir el que vulgui, intentaré ser breu i pot justificar-se com vulgui 
perquè això sembla “el cuento de la lechera” en castellà i la realitat, sap quina és 
senyor Arnó? que s’han posat aquestes plaques fotovoltaiques en concret 1440 
plaques en un pàrking que ja existia, que ni tan sols s’ha fet el pàrking perquè el 
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pàrking ja l’han heretat de l’anterior govern, que han costat dos milions d’euros que 
s’ha obtingut a través d’un crèdit que pagarem durant molts anys els caldencs i que 
l’empresa ja ha cobrat gairebé aquests dos milions i que l’Ajuntament encara no té el 
permís per poder connectar i ni tan sols, ni tan sols està a la llista d’espera, encara li 
falta enviar i complimentar la documentació, no entenem que un alcalde amb dedicació 
exclusiva li puguin passar aquestes coses, puguin enviar informació incompleta, 
informació que encara no és la necessària per poder portar a terme un tema tant 
important com aquest, el tema de les plaques fotovoltaiques. 

Aquesta és la realitat i li tornem a repetir, vostès han començat la casa per la teulada i 
ara estem pagant les conseqüències perquè segons vostès a l’abril això ja havia 
d’haver generat energia i en aquests moments no s’està generant, no tenien 
autorització quan van començar l’obra. Que els hi vam dir nosaltres, els hi vam dir: 

Primer abans de fer res s’ha de tenir autorització per què?, perquè quan es tingui 
l’autorització es sabrà el preu a que es pot vendre l’energia, per tant van comprar les 
instal·lacions sense saber el preu de venda de l’energia i per tant sense poder fer 
l’estudi de viabilitat econòmica i comprar al millor preu. Es va comprar a un preu molt 
més elevat del que s’hagués hagut de comprar si s’hagués fet aquest estudi de 
viabilitat econòmica que no es va fer. 

Quart. Per què ho han pagat tan car tot això?, per què ho han pagat tan car? Per què 
hi ha una empresa, doncs que ja ha cobrat quan això encara està a punt d’acabar-se i 
a més a més, a més a més no s’està generant energia. 

I cinquè els preus que van calcular la subvenció i que figuren en els números que van 
presentar i en que es van basar avui per avui són gairebé la meitat i continuen baixant, 
aquesta és la realitat. Hi ha hagut greus pèrdues econòmiques amb aquesta 
instal·lació d’aquestes plaques fotovoltaiques i que Caldes ho pagarà caríssim, 
caríssim. Aquesta és la realitat i esperem que es pugui arribar a connectar que 
nosaltres tenim els nostres dubtes. 

Per tant senyor Arnó el nostre vot en aquest pla, vistes les gestions que han fet amb 
aquests temes nosaltres ens abstindrem. 

Alcalde: Bé, miri escolti, sap que passa que no em preocupen aquestes crítiques de 
que si es podrà connectar o no perquè al final el temps posa i treu raons. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: I tant! i tant! que si que els treu i els posa. 

Alcalde: Escolti, no pateixi, no pateixi. I escolti’m, em sorprèn moltíssim que un estudi 
fet per la Diputació de Barcelona, de forma independent, és a dir, en la qual 
l’Ajuntament de Caldes tan sols ha proporcionat la informació, vostès acabin votant-hi 
en contra. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: No, en contra no, amb abstenció. 

Alcalde: “Bueno”, no l’acabin ni aprovant. Escolti’m això, que vol que li digui, em 
demostra una mica que no saben per on te van. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres 

Alcalde: Si, no és igual 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: “Bueno”, digui, digui 

Alcalde: Cap problema, no, no, ja està. Per tant quedarà aprovat per cinc vots a favor 
del grup Municipal de CIU i cinc abstencions del Grup Municipal del PSC. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Nosaltres només qüestionem la gestió 

Alcalde: Si, si, si 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: no l’estudi que ha fet la Diputació de 
Barcelona. 
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Alcalde: Estem aprovant, miri estem aprovant l’estudi 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: L’estudi  

Alcalde: Estem aprovant l’estudi 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: L’estudi.“Bueno” però aquest estudi inclou 
totes aquestes obres. 

Alcalde: No senyora  

Portaveu del Grup Municipal Socialista: I tant que si senyor Arnó, i tant que si 

Alcalde: “Bueno” 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Aquest estudi, aquest estudi inclou tots 
aquests projectes 

Alcalde: “Vale”, “vale”, molt bé, si senyora. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: I tant que si 

Alcalde: Doncs, els inclou tots, vinga. 

Portaveu del Grup Municipal Socialista: Tots 

Alcalde: Si, si tots, tots. 

Passaríem al següent punt que són les 

Mocions que no se’n ha presentat cap 

I a Precs i preguntes hi ha dues preguntes per escrit que ara els hi respondrem. Que 
per cert són les que els hi vam demanar, les que fan verbalment a vegades sense 
tindre una estructura i per tant quan es fa la transcripció no s’entenen, el que els hi 
demanem és que l’entrin per escrit veig que ens han fet cas i aquest cop ens les han 
entrat per escrit i així els hi respondrem. 

Si el senyor González vol procedir a llegir les preguntes. Gràcies. 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: En uns dels decrets que 
l’alcalde ha signat li ha posat una multa a una entitat de Caldes per fer servir l’escut del 
municipi ens agradaria saber si aquesta entitat de Caldes obté beneficis fent servir 
aquest escut, doncs, li han posat una multa de 150 euros. 

També voldríem saber si l’entitat Arrels Cultura que ha gestionat les banderoles per la 
Festa Major amb l’escut de Caldes ha sol·licitat per registre d’entrada de l’Ajuntament, 
poder utilitzar l’escut. Quina taxa ha pagat? I si té o no té beneficis amb la utilització de 
l’escut de Caldes. 

Alcalde: Té la paraula 

Regidor Àngel Rusiñol del Grup Municipal Convergència i Unió: Gràcies, bona nit 
a tothom. En primer lloc l’entitat no existeix com a tal, fins que no acompleixi els 
requisits d’alta al registre jurídic de la Generalitat de Catalunya tal i com diu el decret 
ha de portar la documentació requerida. 

L’ús de l’escut municipal com tots els regidors, vostès mateixos ho han de saber-ho 
perquè no són una oposició novell, sinó que són un exgovern i com a tal han de tenir la 
responsabilitat, han de saber que està regulat per una ordenança fiscal que és la 
número 23 i que regula el seu ús, com he dit i l’autorització. 

L’entitat Arrels Cultura i l’entitat Dona Estrac han realitzat una excel·lent tasca a 
l’elaboració de les banderoles per a la Festa Major d’enguany que han engalanat tot el 
municipi i seguint una iniciativa inaugurada l’any passat al carrer Major. També han 
reproduït els cartells històrics dels oficis i els comerços de les cases del carrer pel 
brindis que dóna el tret de sortida des de fa set anys a la Festa Major. S’ha fet d’acord 
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amb el govern municipal de torn com no podria ser d’altra manera i englobat dins l’acta 
festiu esmentat. 

Els costos dels materials es cobreixen amb el pagament de 5 € que han costat les 
banderoles, cada una, clar. 

Per altra banda les dues entitats aporten anualment els seus registres comptables, tal i 
com estableix la legislació i cal recordar que ambdues són sense ànim de lucre. He de 
dir que ningú se’n beneficia personalment i desitjaríem que totes les associacions 
fessin el mateix. 

Alcalde: Molt bé, segona pregunta. 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: Bé, jo el míting que ens 
acaba de donar està molt bé, però m’agradaria que em contestés si s’ha sol·licitat  

Alcalde: La següent pregunta, si us plau 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: l’entrada per utilitzar 
l’escut. 

Alcalde: Li hem dit que es fa juntament amb els actes de la Festa Major, per tant fent 
complicitat amb el govern de torn. 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: ha sol·licitat permís per 
poder utilitzar l’escut 

Regidor Àngel Rusiñol del Grup Municipal Convergència i Unió: Ha de saber 
escoltar, ha de saber escoltar 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: Sé escoltar 

Regidor Àngel Rusiñol del Grup Municipal Convergència i Unió: Fa una pregunta 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: No es preocupi, no es 
preocupi, la resposta la gent d’aquest poble ja la sap. Escoltant-lo a vostè la resposta 
ja la sap 

Regidor Àngel Rusiñol del Grup Municipal Convergència i Unió: No, ha de saber 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: I tant que sé escoltar. 

Alcalde: Següent pregunta si us plau. 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: En la contractació del 
Casal d’Estiu voldríem saber quin control ha tingut l’Ajuntament, si s’ha fet un dossier 
complert com cada any o no ha hagut control, quanta gent s’ha contractat, quina 
titulació tenien i si la piscina s’ha utilitzat o no de cara al públic. 

Regidor Àngel Rusiñol del Grup Municipal Convergència i Unió: No ha existit cap 
contractació específica del Casal d’Estiu ja que l’ha gestionat el concessionari del 
poliesportiu i com vostès ja saben existeix una comissió de seguiment de la concessió, 
precisament per evitar que succeeixi el mateix que va passar quan el gestionava la 
seva cunyada, senyor González. Escolti’m, se’ns demana moralitat senyora Elena, 
giris a la dreta i demani-li vostè també. En aquell moment no hi havia cap mena de 
control, en res. Comparativament s’ha procedit de la mateixa manera que en el 2006 
quan el Casal va ser organitzat pel gestor de la instal·lació, les contractacions són les 
que marquen la legislació vigent, tan en el procés com en les titulacions. Pel que fa a 
la piscina l’ús obert al públic serà properament, durant el mes d’octubre quan s’acabin 
d’instal·lar la il·luminació exterior. 

Alcalde: Molt bé. No hi ha més preguntes per escrit, té preguntes verbals, en 
prendrem nota. 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: Agrair-li la resposta. 
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Regidor Àngel Rusiñol del Grup Municipal Convergència i Unió: Gràcies 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: Bé, des de l’any passat 
aquest Ajuntament té un pressupost, un pressupost que una de les seves fonts 
d’ingressos són les plaques fotovoltaiques des del mes de maig, per tant aquest ingrés 
no consta en aquest Ajuntament, ara ens acaba de dir el senyor alcalde que serà a 
finals d’any, hem pres la paraula de que a finals d’any començarem a tenir ingressos 
però demanaríem si hi haurà modificacions del pressupost 2010 en la partida 
d’ingressos i per tant també en la partida de despeses, on es faran aquests canvis i 
sobre tot a la partida de despeses a on es faran aquests canvis perquè sinó tenim 
ingressos no podrem fer despesa, és un ingrés. 

A part d’això des de l’Epel, des de l’empresa pública havien de passar més de cent mil 
euros a l’Ajuntament i ens agradaria saber si durant aquest any 2010 es podran passar 
aquest cent mil euros o no es podran passar aquest cent mil euros. 

En relació al pavelló i al poliesportiu voldríem saber si les obres que s’estan fent s’han 
aprovat per la Junta de Govern Local, ens agradaria saber quan s’ha autoritzat la 
utilització del passadís, entre el gimnàs i el pavelló, ens agradaria saber quan s’ha 
autoritzat, la utilització d’un espai públic que no estava dintre la concessió, perquè la 
concessió volem recordar que era gimnàs, piscina i bar i en cap moment concretava el 
passadís entre el pavelló i el gimnàs. Voldríem saber a on i quan s’ha atorgat aquesta 
cessió de terreny públic, perquè aquest terreny volem recordar que és de tots els veïns 
i veïnes d’aquest poble i ens agradaria saber perquè un privat, que ara no és la meva 
cunyada, però “bueno”, vostès en el bar hi han posat amics seus, vull dir que tranquil 
que les coses van com van. 

Ens agradaria saber quan han atorgat aquest permís per poder fer i utilitzar aquest 
espai públic que ens sembla que no estava dintre la concessió. A més a més han 
començat les obres, voldria saber en quina data, en quina data han donat el permís 
d’obres. Cap pregunta més. 

Alcalde: Molt bé, que sàpiga que em considero amic de tothom 

Regidor Miquel González del Grup Municipal Socialista: Amic meu segur que no. 

Alcalde: Serà per part seva, no per part meva 

Com que és un Ple ordinari el públic té dret a fer preguntes. 


